Table of Contents

Cover

Title Page

From Daredevil to Devoted Daddy

About the Author

CHAPTER ONE

CHAPTER TWO

CHAPTER THREE

CHAPTER FOUR

CHAPTER FIVE

CHAPTER SIX

CHAPTER SEVEN

CHAPTER EIGHT

CHAPTER NINE

CHAPTER TEN

One Week with the French Tycoon

About the Author

Dedication

CHAPTER ONE

CHAPTER TWO

CHAPTER THREE

CHAPTER FOUR

CHAPTER FIVE

CHAPTER SIX

CHAPTER SEVEN

CHAPTER EIGHT

CHAPTER NINE

CHAPTER TEN

EPILOGUE

It Happened in Paris…

About the Author

Dedication

CHAPTER ONE

CHAPTER TWO

CHAPTER THREE

CHAPTER FOUR

CHAPTER FIVE

CHAPTER SIX

CHAPTER SEVEN

CHAPTER EIGHT

CHAPTER NINE

CHAPTER TEN

CHAPTER ELEVEN

CHAPTER TWELVE

CHAPTER THIRTEEN

CHAPTER FOURTEEN

CHAPTER FIFTEEN

Copyright

From Daredevil to Devoted Daddy

Barbara McMahon

About the Author

BARBARA MCMAHON was born and raised in the south USA, but settled in California after spending a year flying around the world for an international airline. After settling down to raise a family and work for a computer firm, she began writing when her children started school. Now, feeling fortunate in being able to realise a longheld dream of quitting her ‘day job’ and writing full time, she and her husband have moved to the Sierra Nevada mountains of California, where she finds her desire to write is stronger than ever. With the beauty of the mountains visible from her windows, and the pace of life slower than the hectic San Francisco Bay Area where they previously resided, she finds more time than ever to think up stories and characters and share them with others through writing. Barbara loves to hear from readers. You can reach her at PO Box 977, Pioneer, CA 95666-0977, USA.

CHAPTER ONE

THE SOFT SIGHING of the sea as it kissed the shore should have soothed Jeanne-Marie Rousseau, but it did not. She stared at the expanse of the Mediterranean sparkling in front of her. The sun was high overhead in a cloudless sky. The sweep of beach at her doorstep was pristine white, dotted here and there with sun worshippers on colorful towels. To a stranger, it appeared a perfect relaxing retreat. Off the beaten track, St. Bartholomeus was an ideal spot for those seeking respite from the hectic frenetic pace of modern life. To live here year-round would be the dream of many.

To Jeanne-Marie, it was home. Sometimes joyful, but today it held a lingering hint of sadness.

Today was the third anniversary of her husband’s death. She still missed him with an ache that never seemed to ease. Intermingled with that was anger, however, at the careless way he’d treated life—risking his safety every time he went climbing. Now, not even thirty, she was a widow, a single mother and the owner of an inn in a locale that was thousands of miles from her family. She shook her head, trying to dispel her melancholy thoughts. She had much to be grateful for and her choice of residence was hers to make. She shouldn’t second-guess her decision over and over. But sometimes she just plain missed American food, family discussions and longtime friends she saw too infrequently.

Yet this small strip of land reminded her so much of Phillipe, she couldn’t bear to leave it. They’d spent several holidays together, enjoying the sea and exploring the small village. Or just sitting together on the wide veranda and watching the sunset, content to be together, never suspecting it wouldn’t last forever.

And for him there had been the added attraction of Les Calanques, the cliffs that offered daily climbing challenges to men and women from all over Europe.

Her son, Alexandre, was napping. She was alone with her memories and homesickness. She took a moment to sit on the veranda, remembering happier days. The worst of her grief had long passed. Now she could think about their life together, mourn his death and get on with the practicalities of living.

She would have returned to America after Phillipe’s death, but she wanted her son to know his grandparents. Alexandre was all Phillipe’s parents had of their only child, except for the photographs taken through the years. Her own parents came to visit annually. They spent lots of time via computers between their trips. And they had six other grandchildren. The Rousseaus only had Alexandre.

And it wasn’t as if she didn’t love France. It had been her lifelong desire when younger to attend school here and maybe even work for a while. She’d not planned on falling in love with a dashing Frenchman. But love had won out and she’d been living in France for more than a decade now. Those first years of marriage had been so marvelous.

What prompted a man to risk limb and life time and again just for thrills? she asked herself for the millionth time. Challenging himself, he’d so often called it. Scaling mountains with flimsy ropes and gadgets to minimize damage to the rock. As if a mountain would care.

Living with a loving family was enough for her. She’d never understood Phillipe’s passion, though he’d tried often enough to enlist her in it. Idly she remembered the trips around Europe, always with a mountain to climb as the destination. The few times she’d tried it, scared and inept, but wanting so much to be with him, she’d only caused him to become impatient and demanding. It had ended up being better for him to go on his own and leave her to her own devices.

She swung her gaze to the right—Les Calanques, the limestone cliffs that afforded daily challenges to those who liked free climbing. The spectacular scenery of the sea and coast viewed from the cliffs added to their attraction. Of all the places for her to end up—where rock climbers from around the world came. Or at least those who didn’t want to stay in Marseilles for the nightlife. It was quiet as a tomb in St. Bart most nights.

Phillipe had been a dedicated climber, not for him the wild parties that could impair performance the next day. Many shared his philosophy.

She was grateful for that, she thought, idly studying the play of light and shadows on the nearby cliff. Not every single mother had the means to earn a living and remain with her son full-time. And realistically she knew not everyone who went climbing fell to his death. It still remained a mystery to her why people dared life and limb to scale a cliff.

Well, there were other things in life she didn’t understand. Her moment of introspection was over. Now it was time to get ready for the influx of guests arriving in the next few hours. Seven new reservations would fill her small inn. Business boomed in the summer months, with rarely a single room vacant more than one night. She was frugal and thrifty and managed her money well. While not wealthy by any means, she and her son were definitely comfortable.

She wanted fresh flowers in each of the rooms when her guests arrived. And she’d replenish the flowers in the rooms of those who had already checked in a couple of days ago. All the rooms had already been cleaned and made up with fresh linens. Last-minute touches remained. She’d deal with bittersweet memories another time. She had guests to prepare for.

Two hours later Jeanne-Marie perched on the high stool behind the mahogany counter at the side of the lounge and looked across the open room. Comfortable sofas and chairs were grouped for conversations. Her son played happily in the sunny spot near one of the open French doors. His two small cars and toy truck gave him endless hours of entertainment. Later, after the last guest had checked in, she’d take him for a swim. The sun was lower in the sky now, flooding the front of the inn, making it just a bit too warm, but she had not yet lowered the outdoor curtains that shaded the wide veranda. She wanted the guests’ first impression of the inn to be the best and it looked beautiful when lit by the sun. Every speck of wood glowed with polish. The marble floor gleamed without a trace of the sand that was the bane of her existence. The comfy furnishings begged for travelers to sit and rest. The lounge chairs on the wide veranda in front beckoned with the view of the sea.

She heard a car and looked expectantly to the front. Only her solo male guest remained to check in. Once that was taken care of, she’d be fairly free for the rest of the day.

Glancing out of one of the floor-to-ceiling French doors that lined the front of the inn, she waited. Several were open for the afternoon breeze. She could hear the car door shut, the crush of footsteps on the gravel.

He stepped into view, but instead of coming directly into the inn, he turned on the veranda to survey the sea, then the cliffs that rose to the right.

The counter was set to one side, unobtrusive, not easily seen from the veranda—but offering her a perfect view of the man. He carried himself with an arrogant assurance that usually rubbed her the wrong way. Frenchmen thought highly of themselves. Though this man had reason to. He was a bit over six feet, with broad shoulders, long legs. His dark hair shone in the afternoon sunshine; cut short, it still couldn’t disguise the hint of curl. She’d bet he’d been adorable as a child—and all the fawning over him had probably gone straight to his head.

She checked her reservation information. No wife or child with him. Was he married? Or too busy being the superlative male to settle for any one woman? From her vantage point, she could admire as long as she wished. He wouldn’t see her.

The soft-sided suitcase he carried wasn’t large. He had booked the room for a week. As she watched him turn to study the cliffs along the sea’s edge, she knew with certainty he’d come to scale them. She could picture him on the cliffs—his fit and trim body easily meeting the demands of muscles and sinews as fingers lifted his body, toes found infinitesimal crevices to wedge in until he stretched out for another handhold.

She straightened the sign-in card, placing the pen across it, and waited. Despite her best intentions, she couldn’t look away. His shoulders were wide, his arms looked well defined. Upper body strength was a must for those who challenged the face of unforgiving stone. When he turned to step into the inn, she caught a glimpse of his firm lips and strong jaw. His dark eyes scanned the area and rested for a split second on her son. With a hint of a frown, he looked around and found her.

The assertive way he strode across the lounge held her attention. Confident, assured, here was a man used to dealing with life and coming out on top. His cleanshaven jaw was firm, hinting at stubborn determination. His dark eyes flashed appreciation when he saw her and she felt more conscious of being a woman than at any time in the past several years. She wished she had taken time to brush her hair and freshen her lipstick.

Foolishness, she chided herself as she watched him approach. A small skip of her heart surprised her. He was just a guest. No one special. Just amazingly handsome. Curiosity rose. She wondered what he did for a living—he could have been a film actor or male model—except he looked too unaware of his looks to trade on them.

“Bonjour,” he said.

“Monsieur Sommer?” she asked, refusing to let herself be captivated by the rugged masculinity, the deep voice or the slight air of distance that enveloped him. When he met her gaze, his dark eyes hid secrets, hinted at pain. That surprised her. Who was he? She wanted to know more.

“You have my reservation,” he said. His voice was melodious, deep and rich.

Looking down she couldn’t help imagining that voice in her ear at night, telling secrets or talking of love.

“Of course.” She slid the card forward for him to sign as every sense went on alert. She was not a woman to have fantasies. Where were those images coming from? She caught a whiff of his aftershave and it caused an involuntary reaction of longing. Too long alone, that’s all. Squelching her reactions, she kept her gaze on his hands as he boldly scrawled his name. They were strong, scarred here and there, which only made him more interesting. His attire suggested a businessman, his manner a wild and freely roaming adventurer. Curiosity rose another notch despite her best intention. She usually had little curiosity about her guests. But this man had her intrigued in spite of herself.

“Can you recommend a good place for dinner?” he asked, laying down the pen.

“Le Chat Noir,” Alexandre said, coming to stand near the man. “Hi, I’m Alexandre. I live here.”

Next to him, her son looked so small. He was already five and growing like crazy, but had a long way to go if he would ever be as tall as Matthieu Sommer.

He looked down at Alexandre, staring for a long moment before saying, “And is that a very good place?”

Her son smiled and nodded emphatically. “Whenever we go out for a treat we eat at Le Chat Noir. It’s Mama’s favorite.”

“Then it must be good. The women, they always know the best places,” Monsieur Sommer said gravely.

Alexandre beamed at his response.

Jeanne-Marie was pleased that the man had made the effort to take her son seriously. Alexandre was definitely in need of a male role model. She wished her brother Tom lived nearby. Or her father. Or her cousins. He had his grandfather, of course, but he was so much older and beginning to find a small boy taxing to be around for long.

Matthieu looked back at her. “So, your favorite?” he asked.

“Oui. It is excellent and affordable. You might wish to try Les Trois Filles en Pierre. It has a magnificent view of the three stone formations they call the maidens. I assume you’re here to climb.” She tried to keep her tone neutral, but knew a hint of curiosity crept in.

“I am. I hear the cliffs are challenging and the views incomparable.” He studied her for a moment, his head tilted slightly. “Any recommendations?”

She shrugged. “Don’t kill yourself.”

“My dad fell off a mountain.” Alexandre obviously wanted to chime in. Jeanne-Marie wished she hadn’t spoken. “He would have taught me to climb mountains. Do you know how?”

“It was a long time ago, Alexandre. I’m sure Monsieur Sommer will be extra careful. We don’t tell our guests our family situation,” she said gently.

Matthieu Sommer inclined his head once, his gaze moving from her to her son and back again. She wondered what was going through his mind.

“I’ve given you room six. It’s a corner room with a view of Les Calanques.” She handed him a key and gestured to the wide stairs along the wall. “To the top and left,” she said.

“Merci.” He lifted his bag with no effort and soon was lost from sight.

Jeanne-Marie sighed a breath of relief. Meeting her disturbing new guest had caused dozens of emotions to clamor forth. She preferred families with small children to sexy single men who believed they could conquer the world. Especially when just looking at them affected her equilibrium. Too long alone, that’s all.

What caused the pain that lurked in his eyes? Why had he come to quiet St. Bart when she’d expect a man like him to choose a luxury place in Marseilles?

She studied the registration card for a long moment, as if his name and address could give her any insights. Sighing in defeat, she filed the card and tried to put her latest guest out of her mind.

Rene, the student who worked evenings, would arrive soon. She’d give him an update on their guests and then be free to take Alexandre for that swim. As she waited for Rene to arrive, her thoughts returned to Matthieu Sommer. He looked to be about thirty-five. Too old not to be married. Maybe his wife didn’t share his climbing enthusiasm. That Jeanne-Marie could understand. But when Phillipe had gone climbing, she usually went along and stayed in the village or town nearest the mountain to enjoy the local amenities and be near him when he wasn’t climbing. So, was the delectable Frenchman single or just vacationing solo?

Matt Sommer entered room six and glanced around as he tossed his bag on the bed. It was spacious, with high ceilings, windows that went to the floor and a view that didn’t quit. Fresh flowers brightened the dresser. He took note of the efforts the innkeeper had gone to, but she could have saved her time. A room was merely a place to sleep for him. When he could sleep, that was.

He crossed to the window and gazed at the cliffs he’d come to climb. A friend had recommended they challenge themselves with Les Calanques, but Paul had wanted to stay in Marseilles, and Matt knew that meant constant party time at night, not at all conducive to serious climbing in the morning. Man against nature, with unforgiving demands that allowed no room for error. He did it to escape. For a short while, his mind freed from the past, he’d pit his skill against the rocks. Brief respites from the unrelenting memories. He was prudent enough when climbing to know he wasn’t trying to get killed. But if something happened, so be it. It would be no more than he deserved.

He’d booked the room in this quiet village for a week and planned to do some free climbing with or without Paul. His friend was welcome to the nightlife in Marseilles. Spring was a quiet time at the vineyard. For the next week he was on his own. No one from his family knew where to find him. He’d instructed his PA to contact him only in the case of an emergency—a real emergency.

He studied the rocky crags for a long moment, then turned to survey the space he would inhabit for the next few days. Clean and fresh were the adjectives that sprang to mind. The bed was piled with pillows and a duvet with a pristine white cover. The sheers at the windows billowed slightly in the sea breeze. He could leave the windows open at night and hear the soft lapping of waves. The sun shone in, below the angle of the roof. It could get warm if closed up, but the proprietress obviously knew how to cater to her clientele. The room was charming with local artwork on the walls and two comfortable chairs near the side windows. He sank into one chair and regarded the bed for a moment. If he let himself, he could imagine what Marabelle would have thought of the room. But he wouldn’t give in. She was gone. Yet he knew she’d have found the place charming and been delighted to be staying by the sea.

Pushing himself up, he made quick work of putting his clothes away in the armoire against one wall. Time to explore the small town and maybe pick up some information on the best climbs. The small village nestled in one of the inlets of Les Calanques had appeared quaint enough as he’d driven through. Originally a fishing village, it had opened up to tourists some decades ago, yet still retained its roots. The main part of town flanked the marina and hugged the curving inlet.

The inn was older than he’d expected. How had the young widow become its owner, he wondered. She was pretty and friendly enough. A necessary attribute of an innkeeper, he was sure.

Madame Rousseau seemed far too young to be widowed. Not that there was a certain age that made it suitable. Her son was cute. Did she realize how lucky she was? He’d give anything if his son were still alive.

Matt’s own son had burned in the car crash that had killed both him and his mother. A car Marabelle had been driving when Matt should have been at the wheel. He fought the anguish. Nothing would ever ease the pain. The rest of his family had rallied around, but couldn’t get through to him much as they tried. No one understood. They offered platitudes, but no one had experienced the same kind of loss. The kind that ripped a heart into shreds and never relented.

The woman downstairs might understand. To a degree. How did she cope?

He wondered if the innkeeper’s family had offered the same platitudes when her husband had died. Had it helped? Or had she just wanted everyone to go away and leave her alone with her grief?

Not that he cared. So she was pretty. Marabelle had been beautiful. Love had come swiftly and ended in an instant.

He was here to try the kind of activities he’d once loved—and to forget, if only for a few hours at a time.

“Time to get ready for dinner,” Jeanne-Marie called to Alexandre later in the afternoon.

“I don’t want to,” he said, scuffing along at the water’s edge. His small footprints on the wet sand made her smile. One day he’d be taller than her and his footprint would be larger, too.

She joined him and ruffled his hair. “Too bad. We need to eat soon or you’ll be finishing dessert in your jammies.”

He laughed, clutching his cars close. “We can’t eat in our jammies. Can we eat at Le Chat Noir? I’m hungry for some of their food.”

“I had planned salad and soup for dinner.” Jeanne-Marie gathered their towels, slipping on the cover-up over her bathing suit for modesty’s sake. She didn’t bother with her shoes; they’d brush their feet off on the veranda and scoot to their quarters.

“Please, Mama. It’s a special day. The inn is full, I heard you say. And that’s always a good thing.”

It was her turn to laugh at his mimicking what she’d said to her friend Madeline. “Yes, it is a good thing. So perhaps we could celebrate with dinner out. But not until you wash that sand off your feet and change into dry clothes!” He didn’t even know it was the anniversary of his father’s death. She was glad in one way, but mourned how little Alexandre would ever remember about his father. Phillipe had loved him so.

With a yell of glee, he took off running toward the inn. Jeanne-Marie followed, keeping enough behind to let him win. They stomped on the veranda and brushed the worst of the sand from their feet. Alexandre scampered into the lounge and through to the back where their quarters were. She wished she could motivate him this way all the time. She nodded to the student staffing the front desk. Jeanne-Marie relished the few free hours each day Rene’s being here gave her.

“Everything okay?” she asked.

“Quiet as ever,” Rene responded. He was a bit of a bookworm and always had some book in his hand. Yet he could handle requests with efficiency and expediency. Probably to keep time away from reading to a minimum.

“We’re going out for an early dinner,” she said.

He nodded, returning to his book.

By the time Alexandre had had a quick rinse and was into fresh clothes and she’d showered, it was after six. Most people in town didn’t eat this early, but she liked him in bed by eight, so an early dinner was their norm. Walking down the sidewalk to the heart of the village, the sea to their right, she relished the lingering warmth of the afternoon. It was only early May, but warm enough to swim or lie in the sun as the tourists did. Their little town would fill up before the end of the month. Then for the rest of the summer the town would be transformed from the sleepy fishing village to a fast and furious tourist spot as it expanded to its limit with visitors from all over.

When they reached Le Chat Noir, Jeanne-Marie reached for the door handle just as Alex yelled, “There’s one of our guests!”

Glancing up, she saw Matthieu Sommer almost upon them. She caught her breath again at the sight of him. He was definitely walking their way. Tentatively she smiled as she pulled on the door. He’d obviously taken Alexandre’s recommendation.

He reached around her, put out his hand to catch the door and gestured for them to enter ahead of him.

“I’m taking your advice and trying this place for dinner,” he said as they stepped into the restaurant.

After the sunshine, it took a minute for her eyes to become used to the dimmer illumination. She nodded while holding on to Alexandre’s hand. “I think you’ll enjoy it.”

“Are you going to eat with us?” her son piped up.

“No,” she said quickly. Then realizing how rude it sounded, she gave Monsieur Sommer a shaky smile. “I’m sure Monsieur Sommer would not be interested in sharing a table with a five-year-old.”

He inclined his head slightly. “I’m not the best company,” he said.

Jeanne-Marie nodded and turned to the maître d’ as he greeted her.

“Just you and Alexandre?” he asked.

“Oui.” She glanced at her guest. “Enjoy your dinner.” She was not disappointed he chose not to eat with her. She and her guests rarely mixed. And a businessman here to climb would not be interested in the chatter of a little boy. Still, she wished he’d overridden her comment and said he’d like to eat with her, with them. Though, she’d have been a nervous wreck before the first course.

She and Alexandre were seated at one of the best tables on the patio, the place almost empty. Only two other tables were occupied and far enough away that Jeanne-Marie couldn’t hear the occupants, who were talking quietly.

Opening the menu, she took a moment to study the items, already knowing what she and Alexandre always ordered, but looking anyway.

A moment later Matthieu Sommer was seated at a table nearby. Suddenly aware of his presence she tried to keep her eyes on the menu. Fortunately he’d been seated with his back toward her, so she wouldn’t have to look up and find him watching her. But she couldn’t help taking a glance his way now and then. What was it about him that intrigued her so much? He wasn’t particularly friendly. Keep your distance was more like the vibe he sent out. Granted, he was a handsome man, but arrogant. She didn’t know if she liked him or not, but he certainly had captured her interest.

“I want the chicken,” Alex said, kicking his feet against his chair.

“As always. And I’ll have the quiche.”

“As always,” he mimicked, grinning up at his mother.

Jeanne-Marie closed the menu and put it on the table. She glanced at Matthieu Sommer studying his menu. Wistfully she wished she’d asked him to join them. Not that he’d want to spend his meal with strangers. But during the meal she might have discovered more about him. And even realized they had nothing in common so this aberration of interest would fade.

Had he joined them she would probably have ended up as tongue-tied as a teenager facing a major crush. Yet, it must be lonely to eat alone. She debated asking him to join them now, but in the end decided to leave things as they were.

When their order had been taken, Alexandre brought out his small cars and began playing with them on the table. Jeanne-Marie was glad of the distraction. She had to stop staring at her newest guest. Once his order had been taken, he began to look at brochures he’d brought with him. She suspected they were the ones offered at the inn. One touted the shopping in the little fishing village, tourist places all. Another gave an overview of Les Calanques. And a third was one from a local sport shop that catered to climbers.

Alexandre looked up. “Will I be able to take my cars when I go to school in September?” he asked.

“Probably not. You’ll need to pay attention in class so you learn all you can.”

And she needed to pay attention to her son, and ignore the man sitting so enticingly close.

When their meal arrived, Jeanne-Marie devoted her attention to helping Alexandre with his food and eating her own. She couldn’t help notice when Matt’s dinner was served. And that he finished at the same time they did. The place was still scarcely occupied.

Matt couldn’t finish dinner fast enough. The food was excellent, he had to give it that. But he could hear the chatter behind him between the innkeeper and her child. Their laughter sparked memories of happier times—when he and his small family had shared meals together. Etienne would have been seven now. The pain that gripped his heart squeezed again. His adored son, now buried beside his mother in the family plot. He gazed ahead for a moment, trying to blank the memories. Marabelle had scolded their son if he played around too much when out in public. Now he wished they’d let the child do whatever he wanted. He’d lived too short a time.

Madame Rousseau’s son was just the age his had been when the drunk driver of the huge truck had plowed into their family sedan and instantly killed them both. He couldn’t help thinking his reflexes might have been faster than hers, to escape the crash. Or if he’d been in the car, he would have died with them, and not been left behind with all the pain.

He wanted to tell the innkeeper to cherish her son. But of course he never would. He kept the pain bottled up inside and to the outside world presented a facade belying the constant anguish he lived with. Time heals all wounds, he’d been told over and over. Everyone lied. This wound didn’t heal.

Only the challenges of climbing temporarily swept the memories away. Intense concentration was necessary to pit his strength against the walls of rock. And the energy expended ensured he slept most nights without nightmares.

He hoped he hadn’t made a mistake in staying at the inn. He hadn’t expected a young and pretty innkeeper— or a child.

As he ate he wondered about the widow behind him. Her husband had died from a climbing fall. Yet she ran a successful inn in the shadows of some spectacular day climbs. He was curious about her. His cousins would be delighted to learn that he could wonder about something and not be locked into the past. His uncle would see it as moving on. His aunt might even hold out stronger hopes.

Not that he foresaw much interaction between Madame Rousseau and him except as it concerned his stay.

Climbing was dangerous. He knew as well as the next man, a cliff, a mountain could turn rogue and the one scaling its face could end up injured or dead. Yet the challenge wouldn’t let go. To climb a sheer cliff, to scale a mountain too steep and rugged for the average trekker was a challenge not to be missed. The exaltation when conquering each one was a high he had once relished. Man against nature. Sometimes nature won. So far in his pursuits, he’d triumphed. Not that he took joy now; it was just something to do to take his mind off his loss.

He didn’t envy the pretty innkeeper. She’d have her hands full raising a son without a father. He knew Marabelle would have had lots of family to rally around if he had been the one to die. His family tried to help out, but he didn’t need them. It was easier dealing with everything on his own. It was his own private hell, and he wouldn’t be leaving it anytime soon.

Matt heard the commotion behind him as the bill was paid. A moment later the small boy startled him, coming to stand at his side. “Did you like dinner? Isn’t this a good place to eat?” he asked, smiling up at Matt. The boy’s sunny disposition penetrated his own dark thoughts.

He took in the earnest expression on the child’s face and nodded. “It is a very good place to eat.”

His reward was another sunny smile the child bestowed. “I like it lots,” he said.

“Come along, Alexandre,” his mother summoned him.

When Matt followed a few moments later, he spotted the mother and son on the beach. They had removed their shoes and obviously were going to walk back to the inn along the shore.

He hadn’t walked along any beach in a long time. He watched them until others exited the restaurant, laughing, reminding him he was standing in the middle of the sidewalk. Giving into impulse, he stepped onto the beach and headed to the packed sand near the water.

The little boy danced at the edge of the sea, running almost to the water, then dancing back when the small wavelets splashed on his feet. His laughter was carefree. How long had it been since he had felt that carefree? Matt wondered. Would he ever again?

CHAPTER TWO

THE NEXT MORNING Jeanne-Marie placed the coffee press in front of the older couple from Nantes. They were both engrossed in their daily newspaper and didn’t even glance up. Surveying the small dining area, she was pleased to see her guests enjoying the breakfast she provided. Three couples had requested the box lunch she also supplied to guests. Many liked to enjoy the water sports and didn’t want to have to change to eat lunch at one of the establishments in town.

Breakfast, however, was the only hot meal she provided.

Mentally checking off her list, she realized Matthieu Sommer had not yet come down. Or had he left before everyone else while she was in the kitchen preparing the meal? Glancing at her watch, she noted it was almost nine. Surely he would be up and about before now.

Checking to make sure no one needed anything, she slipped back into the kitchen to begin cleaning up. Alexandre sat at the small table at the nook she reserved for their meals. He was playing with his ever-present cars and totally engrossed in his own world. Jeanne-Marie sometimes wished she could go back to being the little girl who had had no thoughts of the future, but had been happy and content in her own safe family life. Her parents were professors at the university in Berkeley, California. She missed the activities of the college town.

She missed her family more and more, but never let them know that when they called. E-mails were easier; she could get the words just right before sending. Truly she was content in St. Bart for the most part. One day she and Alexandre would go to California for a long vacation, but so far it had seemed easier for her parents to come to France than for her to take a small child so far.

She loved France. As she had loved Phillipe. This inn had come to him when his grandfather died. It was a connection she didn’t want to sever. Sometimes she dreamed of what their life could have been had he not been killed. That was not to be, and those dreams had come less frequently.

Meantime, once her guests finished eating, she had dishes to clean and preparations for tomorrow’s breakfast to start. She baked her own rolls and breads. She liked to prepare a quiche every couple of days, and some of the more English-styled breakfasts for those who wanted them, experimenting with different soufflés and egg dishes.

As she washed the plates and cups sometime later, Jeanne-Marie’s thoughts centered on Matthieu Sommer again! She wondered what he’d done upon his return to the inn last night. He’d gone directly to his room. She did not have televisions or radios. She had a small bookcase of mysteries and romance novels, but couldn’t see Matthieu Sommer sitting still to read a book. There was a restless energy about him that demanded physical outlets, not quiet reading pursuits.

Had he left early for a climb? Or had something happened and he had become sick and was still in bed? Maybe she’d run up to check room six. Just in case.

She knew she was being foolish, but it wouldn’t hurt. If he had already left, he’d never know she had checked.

At ten o’clock, Jeanne-Marie went to the front desk to work on some of the accounts. Alexandre was content to play with his toys on the veranda, clearly visible through the open French doors. The day was beautiful, balmy breezes came from the sea, the sun had not yet reached its zenith, so the temperatures were still pleasant. She spotted the envelope immediately, and recognized the bold handwriting with her name clearly written across it. Had she seen it earlier, it would have stopped her concern. And the trip to peep into room six.

She took out the sheet of paper, suddenly feeling more alive and alert than before. She quickly read the brief missive. “Wanted a full day of climbing. In case I’m not back by dark, I’m starting on Le Casse-cou climb.”

She shook her head and refolded the paper. Just like him to start with the Daredevil climb. No easy warmups for him. At least he was smart enough to let someone know where to start looking for him if he didn’t return. She shivered, thrusting away all images of what could happen to a solo climber on the face of the cliffs. There would be others around. He might find a group of two or three to join with, each climbing at his or her own rate, yet within yelling distance in case anyone got into trouble.

She tried to imagine putting her life at risk for something as nonessential as climbing. Granted, she could understand challenging oneself, but her most daring adventures were diving in the shallows of the Mediterranean. Phillipe had loved scaling all different terrains, however. Never tiring, even on climbs he’d done before. So there had to be something to recommend it. That gene had eluded her.

As her guests came and went through the day, she couldn’t help growing on edge as the afternoon waned and dusk approached. Matthieu Sommer still had not returned. She prepared dinner for herself and her son. Telling Rene to let her know when Monsieur Sommer returned, Jeanne-Marie didn’t fully enjoy her dinner as worry began to rise. The minutes seemed to race by. Shouldn’t he have been back by now? What if he’d fallen? What would she do if the police showed up to inform her of his death and collect his things from his room? She almost groaned in remembered agony of when she’d been so notified.

She had climbers all the time staying in the inn. She’d not worried about any of them beyond the normal concern. This was getting ridiculous. He was fine! And it was nothing to her if he weren’t.

“The kid at the front desk said you wanted to see me when I returned,” Matt said from the doorway to the kitchen.

Jeanne-Marie looked up and caught her breath. He looked hot, tired and a wee bit sunburned. The climbing clothes he wore were dirty and scuffed. He had a small cut on one cheek that had bled and scabbed over. His hair was gray with dust. His dark eyes held her gaze, intense and focused.

She felt her heart skip a beat, then race. Her worry had been for naught.

“I, uh, just wanted to make sure I knew when you returned. So I didn’t call Search and Rescue,” she said lamely.

“Hi,” Alexandre said with his sunny smile. “You need a bath. Then do you want to walk on the beach with me?” His hopeful tone almost broke Jeanne-Marie’s heart. It wasn’t often he asked anything of their guests. She wished she had found a male friend who would provide a strong role model for her son. He saw his grandfather too infrequently.

“No, honey, Monsieur Sommer’s tired and probably needs to eat supper.”

“I am hungry,” he confirmed.

She nodded. “Did you have anything to eat today?” Climbing took a lot out of a body; surely he knew enough to eat for fuel.

“Got breakfast at the bakery and they made up some sandwiches, which I ate perched on a small ledge with a view that encompassed half the Med. I’m thirsty more than hungry.”

She jumped up and went to get him a glass of water, relieved he was safe, annoyed she had even noticed.

She handed him the glass and his fingers brushed against hers, sending a jolt of awareness to her very core. She backed off, wanting him out of her kitchen, out of her inn. He awoke feelings and interests best left dormant. She normally didn’t mingle much with her guests. He had already trespassed by coming into the kitchen. Rene could have let her know.

“You can eat dinner here. Mama’s a good cook,” the five-year-old said.

Matt raised an eyebrow in Jeanne-Marie’s direction, a silent question.

She wanted to tell him her inn provided two meals a day, and no one ate in the privacy of her own quarters. But looking at the angelic expression on her little boy weakened her resolve. He asked for so little, was content with life as they knew it. How could she refuse?

“Never mind, I’ll get something in town,” Matt said, placing the glass on the counter.

“If you want to freshen up first, I’ll warm up what we’re having. It’s a stew that’s been simmering all day. I can have a plate for you in twenty minutes.” There was plenty—she had planned on it serving her and Alexandre for two days. A plan easily changed for her son’s sake.

“Deal. I’ll be back in twenty minutes.” He left without another word.

Jeanne-Marie let out her held breath with a whoosh. Turning, she went to the stove. The heat had been turned off the stew, so she quickly began warming it. She had fresh bread she’d made that morning. A salad and apple crumble would be a nutritious meal for a man who had expended untold energy pushing his body to the limit scaling a sheer cliff.

And while he ate, she’d let him know it was a onetime meal. She didn’t provide dinner. She didn’t want him in her space. He’d be gone in a few days, nothing permanent about guests who came and went.

Mostly she felt flustered. Personal customer service was important in running an inn, especially if she wanted repeat customers, but that did not include sharing meals in her private domain. And especially with someone who without effort seemed to turn her upside down.

She and Alexandre had finished their meal by the time Matt returned. His hair was still damp; the cut on his cheek had been taped with a butterfly bandage. Obviously he was used to minor scrapes and had come prepared. His cheeks were slightly sunburned. But the rest of him looked amazingly robust and healthy. Jeanne-Marie was not one to have fantasies about strangers who came to the inn. This aberration had to end!

“I can serve you on the veranda overlooking the sea,” she suggested, jumping up and trying to get him out of her private space.

He glanced at their empty plates on the small table. “Since you’re finished, that’ll be fine with me.”

“I can sit with you to keep you company,” Alexandre volunteered, clutching two cars against his chest.

Carrying out the plate and utensils, she hoped other guests wouldn’t ask for similar service. She worked hard enough without adding an extra meal for all guests into the mix.

She placed his dish on one of the glass tables that dotted the veranda. The sunscreens had been lowered earlier to keep the heat from the lounge. She pressed the switch to raise one to offer a better view, but kept the one directly in front of his table down to shelter it from the last rays of the sun.

“I’ll get you something to drink,” she said, hurrying back to the kitchen. Normally she kept Alexandre away from the guests when they were eating, but the few moments it took her to get the water wouldn’t hurt.

She brought out a pitcher of water and a tall glass. She remembered how Phillipe gulped water as if he were dying of thirst when he returned from climbing.

“Do you need anything else?” she asked.

“No, this looks perfect,” he said when she set the pitcher on the table. “I appreciate the water.”

“I remember.” She sat gingerly on a nearby chair, looking at the sea glowing golden as the sun descended. It would be dusk and then dark before long. Alexandre would go to bed and she’d be alone with her thoughts.

She debated returning to the kitchen. Maybe in a moment. Would it be rude to leave? Did he want privacy or should she act as a hostess?

“You spent a long day on the cliffs,” she said.

“I got an early start, then prowled around a bit on the top. The view is stupendous. No wonder it’s highly recommended.” The words fit, but his tone lacked the enthusiasm she usually heard from climbers.

When he did not elaborate, she said, “The cliffs are so popular the government’s concerned about pollution and eco damage. There’s talk about closing them down, or limiting the number of people who have access.” She glanced at him as he ate. He seemed to enjoy the food. Good. She was an excellent cook. But since her husband’s death, she rarely entertained. At first she couldn’t face having anyone over. She’d wanted to grieve in private. The first few months after his death, she’d kept busy by closing their flat in Marseilles and moving here and learning the guest services trade.

“I saw some trash and debris while I was climbing. And there was a pile of trash at the top,” he said. “People can be thoughtless and careless. Those are the ones to keep out.”

She nodded. “Yet how to do that? Ask if someone is thoughtless before permitting them to climb? Who would admit to it?”

He shrugged. “It’d be a shame to close access because of the acts of a few.”

“If you eat all your dinner, there’s apple crumble for dessert, with ice cream,” Alexandre said, leaning against the table and watching as Matt ate. He’d scarcely taken his gaze off the man.

“This is a very good dinner,” he told the boy.

“I helped make the bread,” he said proudly. “Mama lets me punch it.”

“You did an excellent job.”

Alexandre smiled again and stared at Matt with open admiration.

“Did you climb a mountain today?” he asked.

“A cliff, not a mountain,” Matt replied.

“My dad climbed mountains. I will, too, when I get big. I’ll go to the top and see everything!”

“The views from the top are incomparable,” Matt agreed.

“Can I go climbing with you? Can we go to a mountain?”

“No. Don’t be pestering our guest,” Jeanne-Marie said sharply. She didn’t like talk about Alexandre’s climbing. Too often his grand-père encouraged him by telling him all about climbs he’d done with Phillipe. She didn’t think she’d ever like the thought, but realized Alexandre would be his own person when he grew up. If he took up the same hobby as his father, she hoped he wouldn’t come to the same end. It scared her just thinking about it.

“He’s not pestering me. Actually, I had already taken my son on a couple of easy rock climbs by the time he was Alexandre’s age.”

“I could go. I’m big now. I’m five.” He looked at Matt with a mixture of admiration and entreaty.

Jeanne-Marie felt her heart drop. He had a son. All the more reason to remember he was merely a guest and she the hostess of the inn. And to stay away.

Jeanne-Marie didn’t like that look on Alexandre’s face. He’d better not get a hero fixation on this guest. Matt was only here another six days. Once before, a year or so ago, Alexandre had latched onto a guest who had been staying at the inn with his wife and daughter and who had kindly included her son in some of their activities. Alexandre had moped around for weeks after their departure, not truly understanding why they didn’t come back.

“Alexandre, do you want to help me dish up the dessert?” she asked, standing quickly, anxious to put some distance between her son and guest. He wasn’t exactly Mr. Congeniality. She didn’t want Alexandre to pester him until he snapped something out that would hurt her son’s feelings. Though if he had a son, he was probably used to little boys.

“Sure. We waited for you,” he said, placing his cars on the table and running into the house.

Jeanne-Marie hoped Matt wouldn’t think she had deliberately waited to be included when he ate the dessert. He was obviously married and with a child. Where was his family? Had they stayed home since he wanted serious climbing, beyond the level of a child? Had they made other plans, separate vacations? She couldn’t imagine it, but some couples liked that.

Matt watched as Jeanne-Marie followed her son at a more sedate pace—but not by much. He thought of her that way, seeing her name on the brochure for the inn. He had trouble picturing her as Madame Rousseau.

She certainly hadn’t had to feed him; he knew the inn didn’t offer dinners. Maybe tomorrow he’d make a later start and sample both the breakfast and box lunch she offered.

Taking another deep drink of water, he watched the brush of the Mediterranean against the white sandy beach. He couldn’t believe he’d mentioned his son so casually. The world hadn’t ended. The searing pain had not sliced. Instead a kind of peace descended. His son had been so proud climbing the small hills they’d scrambled up together. He could remember his boasting to his mother.

He finished the simple meal and leaned back in his chair. For the first time in ages he felt almost content. He was pleasantly tired from the climb and replete with the excellent stew. And he had liked speaking of Etienne. He never wanted himself or anyone to forget his boy.

His cell phone rang. He glanced at the number and flipped it open to respond.

“Hey, man,” his friend Paul said.

“What’s up?” Matt responded. He knew—Paul was partying already. He could hear the background noise of a club.

“Having a great time. You should come over. It wouldn’t be that long a drive, would it? I’ve got some hot babes lined up. We can party until dawn.”

Over the last year Paul had tried to set him up with several women. His friend felt enough time had passed for Matt to get back into the dating scene. Never having married himself, Paul really didn’t understand. There was no magical time to stop grieving. No magical moment when a man said forget the past, marry again. Matt couldn’t see himself deliberately putting his heart and emotions at risk. Once shattered, he wasn’t willing to take the risk of getting involved again. The fear of another marriage ending suddenly and horribly couldn’t be ignored. He’d had his shot at happiness. Now it was time to come to terms with the hand life had dealt.

“Party until dawn and then go climbing?” Matt asked. A sure formula for disaster.

“We could sleep in a little, then hit the cliffs. I got in a climb today. Beat my own record for going up and back,” Paul said.

Even in climbing Paul couldn’t lose his competitiveness.

“Did you like the view?” Matt asked.

“What view? Water below me, rock in my face. Hey, I could show you that climb tomorrow, race you to the top.”

Jeanne-Marie and her son stepped out onto the veranda, three bowls on a tray. Alexandre proudly carried spoons.

Another time Matt might have skipped dessert, but he was tempted by the novelty of eating with her and her son. Now it also provided a good excuse to end the call.

“You have a drink for me, Paul. I’ll skip tonight but be in touch. We’ll meet up later in the week and scale something together.”

“Ah, man, you’ll be missing some kind of fun.”

“My loss,” Matt said, not believing a word. He flipped the phone closed as Jeanne-Marie placed one of the bowls in front of him. Alexandre solemnly handed him a spoon, then scampered around to sit in the chair across from him. Jeanne-Marie placed a bowl with a smaller serving in front of Alexandre. Jeanne-Marie sat to Matt’s right, throwing him an uncertain look as if not sure of her welcome.

He was momentarily taken aback. Giving in with poor grace, he accepted they would sit with him until each had finished their dessert.

The apple crumble was warm and cinnamony, the rich vanilla ice cream a delicious addition. The dessert almost melted in his mouth.

“This is delicious.” Even his own cook rarely had a dessert as tasty as this.

“Thank you.”

“You should offer dinner to your guests. They’d enjoy your cooking.” He had enjoyed it. And the fact he didn’t have to leave the inn.

She smiled shyly and shook her head. “I have everything going the way I like. There’s such a thing as too much, you know.”

“Such as?”

“Trading my afternoons with Alexandre to cook for as many as fifteen people day in, day out would be too much. I try to be creative with my breakfasts, though. You’d know if you try them.”

“I plan to sample one in the morning. If I can still get an early start.”

“I can provide breakfast as early as six-thirty if I know ahead of time. Sometimes people go diving or out on one of the cruise ships and need an equally early start. I also fix the box lunches for them to take.”

“Six-thirty it is.”

Matt savored the dessert. He watched Alexandre scrape every bit of it from his bowl and lick his spoon as if hoping more would appear. It reminded him of Etienne. He almost smiled, then felt a pang at his loss. Was that a trait of all little boys? Etienne would have loved this dessert.

Alexandre looked up at Matt, dropping his spoon in the bowl with a clatter. “Can you go for a walk with me now? And can you take me to climb a mountain?”

“Monsieur Sommer is too tired to go walking with us,” Jeanne-Marie said quickly. “And there are no mountains nearby.”

Truth was he would relish an early night, but the look of disappointment on the boy’s face and the quick way she’d tried to shut him out perversely caused him to agree to the walk. He wasn’t sure why he wanted to spend more time with them, but the less she wanted him around, the more he wanted to stay. There was nothing in his room but memories he’d just as soon forget.

“I’m not eighty. A good meal and I’m ready to go. A short walk sounds like just the thing before bed,” he said, holding her gaze for a moment in challenge.

“It becomes rocky the closer to Les Calanques we go,” she said, glancing at the cliffs, now growing dark and mysterious as the last of the daylight faded.

What was it about her that made him want to spend time with her? Normally he stayed away from people. Was it the novelty of someone not tiptoeing around him that had him interested? Or her quiet appeal that he found intriguing? She didn’t flirt, didn’t try to sound witty and entertaining. Didn’t avoid subjects for fear of his reaction. Of course, she didn’t know about his wife and child. That might change matters.

Jeanne-Marie cleared their bowls and spoke to Rene before returning to the veranda. Matt listened to Alexandre talking about his day playing with his race cars and how he helped make the bread and that he still had to take naps, which he didn’t need anymore because he wasn’t a baby and would be starting kindergarten in the fall. And about how his dad had climbed very high mountains and he wanted to as well.

Matt nodded at Alexandre’s earnest conversation and remembered Etienne had been like that. He remembered his son going on and on like this boy did. And he remembered his following Matt around the vineyard, questioning everything. He had had a million questions. God, Matt wished he’d been able to answer them all.

“A short walk,” Jeanne-Marie said when she returned onto the veranda.

When Matt stood, Alexandre slipped his small hand in his larger one. He was startled by the feeling of protectiveness that surged toward this small boy. He missed his son. He’d had him until his fifth year. Not nearly long enough. Etienne should have grown up, married, lived a full life.

Instead he was gone.

But for a few moments, Matt would suspend the past and just be with a small boy. And remember the happier days with his own son.

The walk along the beach would have been in silence except for the constant babble from Alexandre. He seemed capable of chattering away forever without comment from either adult. Not that Matt had anything to say. The sea on one side, the last of the establishments on the other and the cliffs ahead. It didn’t call for much comment.

Jeanne-Marie looked at him, her expression bemused. “You’re doing well with this. I guess it comes from being around your own son. He can talk your ear off.”

“He’s young, still learning so much. Life is easier at that age.” Oddly he was enjoying the walk. It was amazing what a five-year-old had to talk about. The poignant loss of his son was overshadowed by the delight this child had in his surroundings.

“Did you grow up here?” he asked when Alexandre pulled away to run ahead to a piece of driftwood.

She shook her head. It was harder to see her as the light waned. Soon they’d have to be guided by the lights spilling out from the scattered buildings along the beach.

“I was born and raised in California. My parents are both professors at the university in Berkeley. We lived not too far from the campus. I met Phillipe when I came to France as an exchange student in my junior year. I stayed and graduated from La Sorbonne. When we married, we lived in Marseilles. That’s where he was from. His parents still live there.”

“So you chose this inn rather than return to America?”

“Phillipe’s grandfather left it to him. We had a manager running it when he was alive. But we spent a lot of time here when he wasn’t working. After his death, I thought this would keep me closer somehow. Plus it gives me the opportunity to make a living and still be able to spend most of the day with my son. And keep him near enough to see his grandparents. Alexandre’s all they have left of their only child.”

“It’s a charming village. But quiet.”

“True. It suits us at this stage in our lives.”

He wished he could see her expression. “What do you do in the evenings?”

“Read. Work on the accounts if I don’t get a chance during the day. I have a computer and keep in touch with my family and friends. And I have Alexandre.”

“He can’t be much of a conversationalist, though you wouldn’t know it by his chatter tonight. It’s captivating, actually.”

She smiled, barely visible in the dim light. “He can be funny and wise at the same time—and all without knowing it. I’m content with my life. Why would I change it?”

“To find another husband. It can’t be easy to be a single parent.”

“I had one. I don’t expect a second.”

“Men aren’t rationed, one per woman.”

She shrugged. “How many wives have you had?” she asked.

He paused a second before replying, “One.”

“Ah, the contented married man,” she said.

“A drunk driver killed her and our son. Two years ago now.”

“I’m sorry. How horrible.” Jeanne-Marie was stunned. She couldn’t imagine losing both Phillipe and Alexandre. Sympathetically she reached out to touch his arm. “I’m so sorry for your loss.”

They walked in silence for a moment, then hoping she wasn’t making things worse, she asked, “Where do you live?”

“Family enterprise in the Vallée de la Loire.”

“Castles and vineyards,” she murmured. “Do you have a castle?” she asked whimsically.

He paused a moment. She wished the light was better so she could see his expression.

“My family has one,” he finally said.

“You’re kidding! How astonishing. Are those old castles as hard to heat as they look?”

Matt was surprised by her question. Most of the time if the castle came into discussion—which he tried to avoid—the first question was how large was it and when could the person see it. “The rooms we don’t use are closed off, and those in use comprise the size of a normal house, so it’s not as hard to heat as you might suspect.”

“Sorry, it’s none of my business, but every time I’ve seen one, I’ve wondered how in the world it’s heated. We don’t have such a problem in winter here with the warmer climate.”

“Are you a king?” Alexandre asked.

“No. The castle has been in the family for many generations. But I work for a living like anyone else,” Matt said.

“At the family enterprise?” she asked.

“Vineyards and a winery.” There. Now see what the woman did with that knowledge.

“Mon Dieu, vin de Sommer—I’ve heard about your wines. They’re excellent.” She stopped abruptly and looked at him. He stopped and looked at her. The stars did not shed much illumination, so he couldn’t see her expression well.

“Are you telling me the truth?” she asked, trying to see him clearly.

“I don’t lie,” he said calmly. What, did she think he was trying to puff himself up? To what end? He was here for escape, nothing more. He certainly was not out to impress her or anyone else.

“Then why are you at my inn instead of a five-star place in another town?”

“I want what you’re offering—peace, quiet and an excellent vantage point to scale Les Calanques.” Not the nightlife Paul loved. That he and Marabelle had once loved.

The fact his innkeeper piqued his curiosity was a turn he had not expected. It had been twenty-four months, two weeks and four days since he’d found his interest captivated by anything.

Now that she knew who he was, how long before she changed her attitude toward him? He wished he’d kept his mouth shut! No one needed to know his own tragedy. Sympathy was wasted; it didn’t change anything.

“Alexandre, time for bed.” Jeanne-Marie calmly took her son’s hand when he ran over and began walking toward the inn, cutting obliquely across the sand to reach it sooner than walking along the water’s edge.

She didn’t say another word to him as he kept pace with them. Once in the inn, she went directly back to their private quarters with only a brief word of goodnight.

Matt stood in the lounge watching the closed door for several seconds after she firmly shut it. Of all the reactions he’d anticipated, that had not even been on the list.

“Do you need something, monsieur?” the teen behind the desk asked.

“Insight into women,” he said.

“Pardon?”

“Never mind.” Matt took the stairs two at a time, wondering what exactly had caused him to choose this inn. And why the innkeeper would spark an interest in an otherwise gray world.

CHAPTER THREE

JEANNE-MARIE rose early the next morning to prepare breakfast for her guests—starting with Matthieu Sommer, millionaire extraordinaire and daredevil climber. She knew enough about the wine business, and the Sommer name, to know the normal circles he traveled in were far removed from her family inn. If there was anything further to prove that she needed to keep her distance from this guest, learning that about him provided it.

She’d felt vaguely sad all evening, due to learning about his own wife and son’s deaths. How horrible to lose a wife, but even more devastating to lose his son. She didn’t know how she’d go on if something happened to Alexandre. Poor man. Truly all the money in the world couldn’t bring back a loved one.

The fresh warm croissants waited in a basket, and she pulled the pain de raisin from the oven, taking in the delicious cinnamony fragrance as she turned it out onto a cooling rack. Cooking soothed her and brought her joy. She was glad her guests liked her offerings.

“It smells as good as the bakery in here,” Matt said from the doorway.

She looked up and frowned. “If you sit at one of the tables in the dining area, I’ll bring your breakfast out in a moment.” She’d set the tables the night before to save one step in the morning. The two tables by the windows overlooked the garden. As he was first down, he’d have his choice of places in the dining area.

“This is fine.” He crossed the floor and sat at their small family table by the windows in the nook. She frowned at his presumption. This was family space. Still, it was early—maybe he didn’t want to sit alone in the dining room if she was working here. She could more easily make sure he had everything he needed.

Setting a basket of assorted warm breads and croissants on the table, she asked if he preferred coffee or hot chocolate, annoyed at her rationalization.

“Chocolate. Extra sugar and energy,” he said.

Jeanne-Marie brought an assortment of jams and jellies and placed them on the table. “I’ll have your drink ready in a moment.”

She returned to preparing more bread for her other guests, keeping an eye on the baguettes baking. Timing was not as easy with one guest eating well in advance of the others, but some of the breads would be just as good cold as hot, and she always had plenty left over to use for the box lunches.

She did her best to ignore her unwanted visitor. Normally she had the kitchen to herself. Alexandre didn’t waken until eight most mornings. She loved the quiet time preparing the breakfasts and enjoying her own cup of chocolate. Today she felt self-conscious with Matt’s dark eyes tracking her every move.

“The more I learn about you, the more I’m convinced you’re not making the most of your talent,” he said.

She flicked him a glance. “Like what?” she asked.

“Your meals are fantastic. You could make a fortune opening a restaurant.”

“I told you, I like my life the way it is. It’s not all about making money.”

“Money is always helpful.”

Stopping for a moment, she looked at him. “Money can buy things. If things are what you want. It can’t buy back a lost life.”

That was true. He’d give all his fortune for things to have turned out differently two years ago. Had he been driving, would his reflexes have been better than Marabelle’s? Could the accident have been avoided?

She couldn’t help flicking a glance his way from time to time. His eyes met hers each time. Didn’t he have someplace else to look? The view wasn’t as good as from the dining room window, but he could see the garden if he sat in another chair.

“So today you again risk life and limb,” she commented, wanting the topic to shift from her.

“Hardly. Merely a climb.” His eyes studied her speculatively.

Jeanne-Marie felt her heart skip a beat. Frowning, she turned slightly so looking up wouldn’t mean she’d instantly meet his gaze.

“If you climbed to the top yesterday, you saw the view. What drives you today? “

“Today I take on a different climb.”

She shrugged. “Same view from the top.”

“Have you ever seen it?”

She nodded. “Sure, many times. There’s an access road that winds along the top of Les Calanques. The scenery is spectacular. And that’s a much safer way to see it.”

“But not as challenging.”

“Perhaps men and women are wired differently. I have no desire to spend hours clinging to a sheer face of rock.”

“What do you like spending hours doing?” he asked.

She looked up, smiling shyly. “I love to bake. And so I indulge myself with homemade breads and rolls and sometimes a special dessert I can serve for special occasions like La Victoire de 1945 coming up.”

The buzzer sounded. The last of the breads was finished. She lined the bread baskets with fresh linen napkins and began dishing jellies and jams into individual serving bowls to place on each table. In twenty minutes, she’d begin brewing the coffee and make sure she had lots of chocolate ready for those who wished that.

Daring to find out more about her guest, she took her own mug of hot chocolate and leaned against the kitchen island looking at him as she sipped the fragrant beverage. “Do you have family who wonders why you climb?” she asked.

“Of course I have family. And a cousin who often goes with me. Not everyone dies who climbs.”

“I know that. Phillipe’s father actually taught him. It was an activity they enjoyed together. But he wasn’t on the K2 climb that proved fatal.”

“Lots of people climb for the sheer exhilaration, not just men. And most never have a more serious mishap than scraped knuckles or at worst a broken bone,” he said. He rose and carried his mug across the kitchen, ending up close enough to invade her space. For a moment she felt her breath catch and hold. She wanted to move away, but she was hemmed in and didn’t want to show how nervous he made her. She was almost thirty years old, far too old to feel this way.

“I’d like the box lunch special,” he said, leaning almost close enough to kiss her.

Kiss her? Where had that thought come from?

For an instant the words didn’t register. Jeanne-Marie was mesmerized. She could smell his scent, fresh and clean like the forest after a rain. She saw the tiny lines radiating from the edge of his eyes, the smooth cheeks recently shaved. She could feel the leashed energy that was appealing and fascinating in the same instant. And still see that hurt in his eyes. Now she knew what caused it; she’d seen a similar pain in her own.

Suddenly aware of the seconds that had ticked by she slid a step to the side, breaking eye contact. “Of course,” she said, turning to take one of the fresh baguettes from the rack. Her hands trembled slightly and her breathing still felt off. Every inch of her skin quivered with awareness. He still stood too close. He unnerved her. Made her aware of her own femininity as she hadn’t felt it in years.

Quickly making a sandwich, she wrapped it. Then she assembled the cookies, apple and packaged juice, stashing them in one of her lunch boxes, with a picture of her inn and the sea wrapping around the edges. She turned and thrust it at him.

“Don’t litter,” she warned. “The conservationists will know exactly where it came from if you do.”

“Is that the reason for the picture?” he asked, studying the box a moment, then looking at her again.

“Some people like to take the boxes home and use them for keepsakes—a reminder of their stay here. I had one couple buy a dozen empty boxes to take home to use when giving gifts to family.”

“Good idea. I’ll see you later.” He turned and left without another word.

Jeanne-Marie felt a sudden relief. She was alone again. Quickly clearing his place and rinsing the dishes, she tried to get her mind in gear for the coming day, and erase all traces of her recent guest. But she lingered on the memory of his strong presence. She would make sure if he came tomorrow morning for breakfast to serve him in the dining room!

Matt returned to the inn earlier than the previous day. He’d climbed another ghost of a trail up a west-facing cliff with three others attempting it whom he’d met at the bottom. It was easier than yesterday’s climb had been and he’d not lingered as long at the top as the previous day. The lunch Jeanne-Marie Rousseau had made caused him to think about her bustling around her kitchen that morning. He had a cook at the château, but he rarely spent any time there now that he was grown. As a child, he’d loved to invade the kitchen anytime she was making cookies.

Parking his car in the graveled lot, he grabbed his gear—including the trash from lunch which he had packed out—and headed for his room. There were three women sitting in the shade of the veranda. In the middle, Jeanne-Marie. Laughter filled the air when the ladies raised their glasses in some kind of toast. Taking a sip, Jeanne-Marie spotted him.

She spoke softly and the other two women turned to watch him walk toward the wide-open French doors. Then he spotted four children playing in the doorway, Alexandre with his cars, another little boy wearing glasses and two girls—obviously twins. A domestic scene he’d once had at his own home.

“I see you made it through another day climbing,” Jeanne-Marie said. He nodded and headed inside. Halfway up the stairs he heard Alexandre following him. Turning, he looked as the little boy raced up the stairs to join him.

“Can I go with you?” he asked, tilting his back so far Matt was afraid the boy might lose his balance and tumble down the stairs.

“I’m going to shower and change.”

“When you go climbing. Can I go with you? I want to learn.”

“That’s something your mother has to decide.”

“I’m big.”

Matt nodded gravely. “I can see that.”

“She can’t take me. She doesn’t know how. But you could.”

Matt started to turn away, but the pleading look in those warm brown eyes held him. So different from Etienne’s bright blue eyes, yet the same trust and faith in adults. He didn’t know this child or the mother. But he could recognize yearning. “We’ll ask your mother later.” He expected Jeanne-Marie would refuse, so that let him off the hook.

“Okay. Do you want to go swimming with me now?” Alexandre asked. “You can change and then you can come play with me in the sand. Mama won’t let me go out on the beach by myself. I need a grown-up. I want to play by the water.”

“Your mother knows best,” Matt said. The little boy looked so earnest. He resumed walking up the stairs.

“She would let me go with a grown-up. Can you be the grown-up? Please?”

Matt hesitated. Children required so little to make their worlds happy. What would Etienne have done had the situation been reversed and Matt had lost his life, leaving his son behind? Who would have spared some time for his son?

“I’ll be good and not go into the water unless you tell me I can,” Alexandre said, running up three more steps.

Matt looked at the beseeching face and considered the possibility. He’d want someone to be there for his son. A swim in the sea sounded good. He could shower afterward.

“I’ll take a quick swim and then if it’s okay with your mother, you can come on the sand with me,” he said.

Alexandre beamed his smile and raced down the stairs to go ask his mother.

Matt continued to his room wondering if he were losing it. He was here to forget the constant pain; now he was subjecting himself to more? Seeing Alexandre play on the sand would remind him of Etienne. Yet, oddly enough, the ache he normally felt when thinking of his son was not as strong. He was convinced Etienne was in a better place. Another man’s son needed some attention. How odd Alexandre had chosen him.

Matt entered his room and quickly exchanged climbing clothes for swimming attire, pulled on a T-shirt and grabbed one of the large fluffy bath towels from the rack before heading back outside. He could hear the women as he descended the stairs but they hadn’t heard his bare feet on the wooden steps.

“Honestly, Jeanne-Marie, if you don’t explore possibilities, I’ll disown you.”

“He’s just a guest.” Matt recognized his hostess’s voice.

“If he’s taking Alexandre for a swim, I’d say he was looking to make points,” the second woman said.

“No, he’s only a guest being polite. You know I don’t socialize with my guests,” Jeanne-Marie protested.

He continued walking closer, unabashedly eavesdropping. So she didn’t socialize with her guests. He wondered why. Some might demand more, like dinner in the evening, he thought. Seems as if he had been lucky she’d spent time with him last evening, even though her son was there as well.

Sidestepping around the children, Matt walked out to the veranda. Alexandre spotted him immediately and rushed over. “Mama says I’m not to bother you. I won’t be a bother, will I?”

“No. I would not have agreed if I hadn’t meant it,” he told Jeanne-Marie. Glancing at the other two women, he saw them look first at him and then at their friend, smiles showing.

Feeling like he was on some kind of stage, he walked out to the sand and to the water’s edge. He wished he’d heard more about Jeanne-Marie. What was she to do lest her friend disown her?

He pulled off the T-shirt, dropping it and his towel near the water, and plunged into the sea, trying to drive away the thoughts that were coming to mind. He had been happily married. Then torn by tragedy. Less involvement in everything would keep further pain at bay. He went to work, avoiding the long evening walks in the vineyards that reminded him of the times Marabelle and Etienne had accompanied him.

He dutifully checked in with his aunt and uncle and cousins. More to keep them from driving over to check in on him than because he wanted to keep in contact. It was easier to cocoon himself in work and ignore the rest. He would not willingly give his heart as hostage to fate again.

The water was cool and buoyant. He swam some distance from the shore. When he paused to tread water, he studied the village from his vantage point. Fishing boats bobbed in the marina to his far right. There were several establishments that had patios dotted with tables facing the sea, with tourists enjoying the afternoon sun.

It was good to swim after the climb. Later he’d eat in the village and see what activities were planned for La Fête de la Victoire de 1945 this weekend. He expected the small village to celebrate in a big way. Not that he planned to celebrate. He remembered—then banished the memory from his mind. He would not think of other fetes and how he and his family had celebrated. The year before last had been the worst. The first of every holiday without Marabelle and Etienne had been the hardest, at least that’s what everyone told him when he’d growled like a bear in pain if anyone in the family wished him happy. He felt all holidays proved hard now.

Refreshed by his swim, Matt headed for the shore. He had no sooner stepped from the water than Alexandre raced across the sand to join him. Toweling off, he was touched by the child’s trust and desire to spend time with him. His cousin candidly told him he was a bear to be around.

If anyone had told him a week ago that he’d be entertained by a small boy at the side of the sea, he’d have called the person crazy. But sitting beside Alexandre listening to him talk was as enjoyable as anything he’d done lately. The child didn’t need encouragement; his running monologue continued with only an occasional hmm from Matt.

The self-imposed exile from all things familiar meant he had more time to think than he normally had. Spending time with Alexandre kept thoughts away—except about the child’s mother. He looked back, but the women were gone from the veranda. It surprised him she trusted a stranger with her son. Then she stepped out and looked toward them, waving once. So she was keeping an eye on them.

Matt turned back to face the sea. This was a one-off deal. Tomorrow he’d make sure not to return to the inn until too late to be beguiled by a little boy.

“About ready to head back?” Matt asked the boy as the afternoon waned. A quick shower and he’d be back downstairs seeking a good restaurant for dinner.

“Do we have to?” Alexandre asked, looking up at Matt. “This is fun.”

“I need to shower and get ready for dinner,” he said, pulling his T-shirt back on. He wanted to rinse off the salt water and get into clean clothes. Standing, he looked out at the sea. This trip had been a good idea. While he’d hoped the intense concentration required for climbing would cause his focus to change, being with this boy surprisingly also helped. How unexpected!

Alexandre rose and trotted along beside Matt as they headed back to the inn. When they drew closer, Matt saw Jeanne-Marie with an older couple on the veranda. The woman had brown hair and wore expensive slacks. The older man was dressed casually.

Alexandre stopped when he saw them and grinned. “It’s my grand-mère and grand-père! Come on.” He began running toward the veranda.

Jeanne-Marie glanced over her mother-in-law’s shoulder and saw Matt walking toward them, Alexandre racing ahead. The unexpected arrival of Adrienne and Antoine Rousseau surprised her. They hadn’t called, just driven over from Marseilles. Her son had seen them and was running to greet them. Every time she saw them together reaffirmed the wisdom of her staying in France even when her parents urged her to return home.

Adrienne saw her glance for she turned. Spotting Alexandre she smiled, then faltered when she saw a stranger.

“Who’s that man?” she asked.

Antoine turned, frowning.

Jeanne-Marie waited a moment until the two were closer. “This is one of my guests, Matthieu Sommer. He graciously agreed to watch Alexandre play by the water.”

“Hi,” Alexandre said, reaching the older couple. Both reached out to hug him.

By the time Matt stepped on the cool tiles of the veranda, he was close enough for introductions.

“Matthieu Sommer, my in-laws, Adrienne and Antoine Rousseau.”

Antoine offered his hand.

Matt shook it, greeted Madame Rousseau and then headed into the inn.

Jeanne-Marie knew she would be questioned by Adrienne. Turning, she smiled brightly.

“Would you like to stay for dinner?” she asked.

“I’ll take us all out to dinner,” Antoine said, “so you don’t have to cook. We wanted to talk about summer plans. We hope Alexandre can come visit sometimes, and give you a break.”

“The summer months are always so busy. I remember from when I was a girl and lived here,” Adrienne said.

“I’ll clean up Alexandre and we’d be delighted to join you. Perhaps you’d like a glass of lemonade while you wait?”

“We’ll be fine. We’ll sit here on the veranda. Hurry, Alexandre,” Adrienne said. “We want to hear all about what you’ve been doing.”

He grinned and raced into the lounge. Jeanne-Marie caught up with him when they entered their private quarters.

“Can Matt eat with us?” he asked when she took him into the bathroom to give him a quick wash.

“We don’t eat with guests as a rule,” she murmured. She hoped he wouldn’t mention the meal she’d given Matt last night. She also hoped Adrienne and Antoine didn’t read more into Matt’s watching Alexandre than was there. There was nothing to talk about, and she didn’t want her in-laws to get the wrong impression.

Forty minutes later Jeanne-Marie and the Rousseaus entered the town’s most elegant restaurant, Les Trois Filles en Pierre. They were soon seated at a round table with a view of the sea. When Jeanne-Marie looked up from her menu, her gaze was caught by Matthieu Sommer sitting directly in her line of sight. She blinked. How had he chosen the same restaurant as they? And beat them here to boot?

“There’s Matt. Can he eat with us?” Alexandre asked, waving at the man. “He’s my friend. He’ll be lonely eating by himself.”

“I’m sure he can manage,” Antoine said, studying the menu. He glanced up at Jeanne-Marie. “Unless you think he should join us for some reason.”

She shook her head. “He’s a guest at the inn, nothing more.” Good heavens, she did not want her in-laws to think she was seeing the man.

She frowned and bent her head as if she were studying the menu. What would they think if she ever did become interested in another man? It didn’t mean she loved Phillipe any less. Still, in all likelihood, they’d feel threatened that someone else was trying to take their son’s place.

“Ready to order?” Antoine asked.

She focused on the listings and blotted out all thoughts of falling for anyone. It was unlikely. She thought she was over Phillipe’s death, but to make a life with someone else would be too strange.

“Why can’t Matt eat with us?” Alexandre asked.

“Really, Alexandre. The man’s a paying guest at your mother’s establishment. Not a friend,” Adrienne said, scolding.

“He is, too, my friend, isn’t he, Mama?”

“An acquaintance, at least,” Jeanne-Marie said. “But your grandparents want to spend the dinner with you and me, not someone they don’t know.”

Alexandre got a mulish look to his face and slumped down in his chair, kicking his foot against one of the legs.

“Sit up, Alexandre,” Antoine ordered sharply.

“I don’t have to,” he replied, not looking at his grandfather.

Not wanting to cause a scene, Jeanne-Marie leaned over and spoke softly into Alexandre’s ear. After only a moment, he sat up and smiled at his mother. “I’ll be the bestest boy in the restaurant!”

Adrienne narrowed her eyes. “What did you tell him?”

“That he’s to behave. He’ll be fine. I believe I’ll have the pasta Alfredo,” she said calmly, refusing to admit to bribing him to get good behavior. She wasn’t sure how his grandparents would view her tactics. Or even if she could bring about the promised treat if he was good.

She hoped Alexandre didn’t give away the secret that she’d said he could ask to walk home with Matt Sommer and not ride back with his grandparents. She hoped she could catch Matt before he left and implore his help. There was no reason for him to do so, but he’d had a son. Maybe he’d take pity on her dilemma and make Alexandre’s day.

By the time Jeanne-Marie noticed Matt had called for his bill, she was growing more and more annoyed at her in-laws. They had spent the entire meal trying to talk her into letting Alexandre come for an extended visit and discussing options as if he were not sitting right there watching them with growing dismay. She smiled at him, trying to reassure him with her look, without challenging his grandparents over the meal. She knew they meant well, but he was too young to spend the entire summer away from her.

Feeling a moment of panic at the thought of Matt leaving without her even asking her favor, she jumped up. Both Antoine and Adrienne stared at her in startled surprise.

“Sorry. I’ll be right back.” She wound her way through the tables and reached the door just as Matthieu Sommer did.

“Monsieur, please, I need a huge favor. I’d so appreciate it if you’d walk back to the inn with Alexandre along the beach. I told him I’d ask if he could walk back with you if he behaved during dinner. He ended up acting like an angel. Would you please do that for me? I’ll be coming as soon as we settle the bill.” She was afraid to turn around, to turn her eyes anywhere but on his.

He looked beyond her at the table she just left.

“You trust your son to me?” he asked softly.

“Aren’t you going back to the inn?”

He nodded.

“Then if you wouldn’t mind too much, I’d be in your debt.”

He looked thoughtful. “Very well. We’ll walk along the beach.”

“I really appreciate this. I know it’s a lot to ask, but he’s really taken to you.”

“Then perhaps I can ask a favor in return,” he said.

“Yes.”

He almost smiled. “You haven’t heard it yet.”

“Anything. I appreciate your help.”

“Early breakfast in the morning. I’d like to try another trail that’s farther away from St. Bartholomeus, so I want to get an early start.”

“That’s no problem. I’ll be home as soon as I can get there. Once you reach the inn, Rene at the front desk can watch him.”

The Rousseaus looked curiously at Jeanne-Marie when she returned to the table. Alexandre looked hopeful.

“Are we leaving?” he asked, looking beyond his mother at Matt.

“After you bid your grandparents good-night,” she said.

“Goodbye,” Alexandre said with enthusiasm, jumping from the table and giving them each a quick hug. Then he raced across the restaurant and smiled up at Matt with trusting eyes.

“I’m ready,” he said.

“So I see.” Matt took the boy’s hand in his and nodded toward Jeanne-Marie. Then the two of them left the restaurant.

“Whatever is going on?” Adrienne said, annoyance evident. “Why is Alexandre going off with him? Are you seeing that man?”

“No. I told you he’s a guest at the hotel. He agreed to walk Alexandre back home,” Jeanne-Marie said, resuming her seat. “This gives us some time to talk about Alexandre without him being around. I appreciate your wanting him to visit this summer, and I do think he’d love it. But short visits spaced over the summer, I think.”

“You don’t even know that man. How can you let Alexandre go off with him? He could kidnap him and we’d never see him again,” Adrienne said with concern.

“I have his home address and I doubt he’s planning to kidnap my son. He watched him this afternoon by the sea. He lost his own son two years ago. I think being with Alexandre reminds him of his son.”

“Alexandre might not understand the attention of a stranger. He could hope for more from a guest passing through,” Adrienne said quietly.

“He’s used to the transient nature of our guests. It won’t hurt him to spend some time with people from different areas.”

“He needs a father,” Adrienne said sadly.

“He had a father, a wonderful man,” Jeanne-Marie said softly.

“Have him come visit us soon. We love having him,” Antoine said. “And if not for the entire summer, then for as long as you can let him.”

“He’d like that,” Jeanne-Marie said. She wanted to get back to the inn. It wasn’t that she didn’t trust Matthieu Sommer. She did. But she also felt she’d imposed upon him to placate her son.

She refused a lift back to the inn, saying she wanted the walk after dinner. Once she said goodbye to her inlaws, Jeanne-Marie was grateful for the few moments alone as she hurried back home. She’d have to arrange for Alexandre to visit, but right now she was more concerned with how the walk back had gone.

When she reached the inn, she was surprised to see both Matthieu Sommer and her son sitting in chairs on the veranda in the darkness—out of the light spilling from the open French doors.

“Are you solving the world’s problems?” she asked, taking one of the chairs nearby. She looked at him, then her son. She was pleased Matt had not gone directly to his room.

“Did you know Matt has horses, Mama? He rides almost every day when he’s at home.”

“I didn’t know that. How amazing.” She gave him a look of gratitude.

“Can we go visit? Then I could ride a horse,” Alexandre said.

“Oh, no, honey. We live here. Monsieur Sommer is our guest. We’re not his.”

“I’d like to ride a horse, Mama,” Alexandre persisted.

“Maybe we’ll find a horse to go riding one day when you’re older.”

Alexandre thought about it a moment, his face scrunched up. Then he brightened and gave a brilliant smile to the man next to him. “It’s later. Now can we ask Mama?”

“Ask me what?” Jeanne-Marie asked.

“Can I go climbing? He can show me how.”

Jeanne-Marie frowned. “Monsieur Sommer is here to do serious climbing, not spend time teaching you how to climb.”

Matt shrugged. “One afternoon wouldn’t hurt. If you’d allow it. There’re some very easy climbs he could probably handle. I know what a small boy can do. My son loved it.”

Jeanne-Marie looked between the man and the boy. She could see the hope dancing in Alexandre’s eyes.

“Mmm, we’ll see. Now it’s time for bed. We’ll discuss climbing another time.” She rose and held out her hand. The little boy slid off the chair and reached for her, looking earnestly at their guest.

“We can talk more tomorrow.”

“Perhaps.” Jeanne-Marie did not want her son pestering the guests. Even though Matt had been kind enough to escort her son home, she was not in the habit of imposing on people at the inn.

After Alexandre was in bed, Jeanne-Marie caught up on some household chores, then went to sit on the veranda. It was nice to relax in the darkness and wait for the last of her guests to return for the night. Sometimes she almost could imagine she was waiting for Phillipe to return from a walk.

Though tonight her thoughts were of Matthieu Sommer. She wished he wanted a last bit of fresh air and would join her on the veranda.

The evening was cool. Settling in the shadows, she gazed toward the sea, dark and mysterious this late. Reviewing her in-laws’ visit, she wished they’d spoken about Phillipe more. She missed him. Missed all the family traditions they’d just begun. Like La Victoire de 1945. Last year she and Alexandre had gone with her friend Michelle and her family. Alexandre had enjoyed the activities, but she’d felt out of place every time Michelle’s husband had swung his son up onto his shoulders so he could see better. Alexandre should have had a father to do the same thing! He was growing so big, it was hard for her to pick him up. Not that her holding him gave him that much extra height.

The last fete she’d attended with Phillipe, Alexandre had been an infant in arms. She remembered the day with a soft smile, startled to realize that the achy pain that normally came when she remembered something done with her late husband was missing. She hoped she’d reach the stage to remember their time with nostalgia and a poignant feeling of days gone by. But for the first time she didn’t feel crushed with the weight of grief. Was she at last moving on, as so many had told her she would?

Did meeting Matthieu Sommer have anything to do with that? She almost gasped at the thought.

CHAPTER FOUR

THE NEXT MORNING Jeanne-Marie was in the midst of preparing individual quiches for her guests when Matthieu Sommer walked into the kitchen. She looked up, feeling a spark of delight, which she firmly and immediately squashed.

“I can serve breakfast in the dining area,” she said, finishing the last of the crusts and carefully lifting portions into the miniature pie pans she used for the individual servings. Guests usually loved her quiches; her crusts were light and flaky, the warm filling an assortment that so many seemed to enjoy.

“Here’s fine,” he said, sitting at the same place as yesterday.

“This is a working kitchen.”

“Is there a problem?”

She frowned, wondering how to convey how self-conscious he made her without sounding like an idiot. Please, go in the other room before I lose sense of what I’m doing and just stare at you, wouldn’t go over very well. Sighing softly, she began to make his hot chocolate. Taking the mug to the table, she placed it down in front of him. His hand reached to hold her arm. “Is there a problem? “

The tingling that coursed through her warmed deep inside. She took a shaky breath. “I guess not. I’m not used to people being in here while I’m working.”

There was a definite, huge, mega problem—she was so aware of him as a man, and her own dormant needs as a woman, she couldn’t think of anything else. His hand was warm on her arm. The scent of him had her own senses roiling. She’d give anything to be brave enough to sit down with him and forget about the rest of her guests while she learned every aspect about his life she could discover.

“I’ll be as quiet as a mouse,” he said solemnly.

“Not a good analogy to use in a commercial kitchen,” she said, reluctant to pull her arm from his gentle grasp. His thumb brushed against her skin lightly. It sent shivers up her back. With that, she turned away and scurried behind the high counter, doing her best to remember she was in charge of the inn and he was a guest who would be leaving soon. Not a man to get interested in. No someone to start a relationship with.

The thought stunned her. She’d never thought to fall in love again. She’d adored Phillipe. They’d had a wonderful marriage. Too soon over, but she’d never expected to become involved with another man.

Then, she’d never met a man who piqued her interest as much as Matthieu Sommer. Or was as different from Phillipe as he could be. Where her husband had been friendly and outgoing, easily making friends wherever he went, Matt was quiet, kept to himself and seemed to ignore the rest of the world.

“The quiche won’t be ready for a half hour. I have some fresh croissants and breads,” she said. “I can make you an omelet.”

He checked his watch. “I’d planned to leave early, but my friend Paul called last night. He and I’ll climb together today. I’m meeting him in Marseilles. We’re tackling a cliff on that side. But he won’t get up until I pound on his door, if I know him. He was probably up until after two.”

Jeanne-Marie looked at him. “So why didn’t you stay in Marseilles?”

“This place suits me.”

“Mmm.” If he’d never come, she’d never have met him. That wouldn’t have been all bad. She didn’t like the sensations that rose whenever he was near. It reminded her of all she’d lost. And filled her with a vague yearning for things that couldn’t be.

Matt watched Jeanne-Marie as she worked. She seemed to enjoy cooking. She could make so much more money if she expanded her meals. Not everyone was so talented or content with less than she might achieve.

Thinking about it, he realized she’d not changed her attitude toward him, either, once she’d learned about his family’s situation. She still treated him as any guest, no more sympathy or less than for any other. At least she didn’t tiptoe around, afraid to say anything that might remind him of his wife and son.

Jeanne-Marie was that rare individual who seemed genuinely content with life as it was. Too bad he couldn’t feel the same way. The raw grief that wouldn’t fade drove him. He wanted to escape his thoughts and find some change in climbing, in pushing himself to the limit. Sleep then would be uneventful and deep.

“Here you go. And I warmed a croissant for you,” she said, placing in front of him a heaping plate of cheese, pepper and onion omelet, along with a fluffy croissant.

“Thank you. When do you eat breakfast?”

“Before I prepare, or I’d be nibbling all morning.”

He began to eat, enjoying the flavors that burst in his mouth. After a moment, he said, “I might eat dinner in Marseilles before returning tonight.”

“I won’t worry then if you’re late back. The center doors are left open for any guest coming in after I go to bed.”

“You’d worry otherwise?” Now that was interesting.

She looked up and shrugged. “I’d worry about any guest climbing those cliffs.”

He ate, finishing the delicious breakfast she’d prepared. Drinking the last of his hot chocolate, he debated asking for another cup. Instead he put it down and looked at her.

“I could take your son on an easy climb tomorrow afternoon, if you’d permit.” He’d thought about it long into the night last night. Being with Alexandre was different from being with Etienne, yet on one level it was the same. Both young boys exploring their worlds. It wouldn’t hurt him to spend a few hours helping in that exploration.

“Why would you do that?” she asked, studying his face as if looking for clues.

“For my son.”

“Oh.” She glanced away and nodded. “Then if you think Alexandre won’t be a pest, I guess we could take advantage of your expertise. I don’t want him to try more than he can do. But he pesters his grandfather all the time to take him climbing. Maybe trying it once or twice will have him lose interest.”

“Or capture his interest even more.”

“There is that risk.”

“You’re a good mother to let him try this when I know you don’t approve.”

She continued working. “It’s not that I disapprove so much as I don’t want him hurt. I think all mothers feel that way. But I’m trying very hard not to be overprotective. If I had my way we’d live someplace totally flat where the most exciting thing he could think of would be to ride a bicycle.”

Matt nodded. He remembered Marabelle being concerned when Etienne rode his pony. The boy had loved that pony. And he’d only fallen a couple of times. Nothing to dim the delight he took in riding.

Surprisingly, once they agreed on a time, Matt felt a spark of anticipation. Today’s climb would be challenging. But tomorrow’s might be more rewarding.

Much as he might like to stay for another cup of chocolate and talk to Jeanne-Marie, he had agreed to meet Paul early. He hoped his friend was ready to climb and not handicapped by a hangover.

Jeanne-Marie watched Matt leave with mixed feelings. He invaded her space, yet when he left it seemed emptier than before. She couldn’t figure out how to keep him out of the kitchen. She felt disturbed by his presence. The disruption to her carefully planned life, the extra excitement of being fully alive when he was around made her restless and agitated when he left. She didn’t want to come alive, to feel love and then loss. Better to stay in a state that didn’t allow strong emotional feelings. It would be safer.

Shaking off her feelings, she tried to draw contentment from her baking. Her life was full, satisfying and suited her and Alexandre perfectly.

As the day progressed, Jeanne-Marie went through her normal routines. Two couples checked out. Another two were due to arrive. When her friend Michelle called to see if they were attending La Fête de la Victoire de 1945, Jeanne-Marie was grateful for a break.

“I’d like that. Alexandre has seen the posters I put up and has been plaguing me about when we’re going.”

“The parade begins at eleven. I thought we could meet at the corner where we met last year.”

“Perfect. He’ll be thrilled.”

The celebration was a big deal in small St. Bart. Phillipe told her how often his parents had brought him to stay with his grandparents for the fete. He’d enjoyed it as a child, much as Alexandre loved it now. They’d only shared one fete here after they married. Now attending each year was special, doing something he’d done. She could tell her son about his father, and continue his memory as best she could.

Her thoughts went to Matthieu Sommer. What would he do that day, another climb? Holidays must be especially lonely for single people, she thought. And especially sad to remember them spent with loved ones now gone. The first without Phillipe had been hard—but she had Alexandre. Matt had no one.

She could invite him to join them.

She caught her breath at the thought. The last couple of years, she’d invited her guests to enjoy the fireworks from the veranda. But she’d never mingled with them during the day.

Late in the afternoon, Adrienne called.

“Antoine and I can come for Alexandre next Monday afternoon,” she offered.

“I’ll bring him up. I have some shopping I’d like to do in Marseilles. What time works best?”

“Of course we’d like him to come for as long as possible, so early morning, but I know you have things to do at the inn. Come when you can.”

“Let’s plan on early afternoon, then. Anything special going on I should make sure he has proper clothes for?”

“A swimsuit and sturdy shoes. We’ll take a ramble in the park,” Adrienne said.

The seaside park in Marseilles was a favorite of Alexandre’s.

“He’ll love that.”

She hung up, happy for Alexandre to have his grandparents so near. Yet she was already missing him for when he left to visit. Usually she let him stay a few days at a time. Every so often his grandparents asked for longer, but so far Alexandre hadn’t pushed for any longer visits. And she missed him too much when he was gone to agree.

She finished up her work and went to take Alexandre for a swim. He was going to be thrilled with all the plans.

It was after ten o’clock that night when Jeanne-Marie went to close up the French doors. Rene had left a half hour ago. All her guests except Matt had returned. The last couple had just gone up. How late was he planning to be? Had he decided to stay the night in Marseilles rather than drive back? If so, wouldn’t he have called to let her know?

Then she heard the sound of a car on the gravel of the parking area. He was back. She couldn’t help the sudden skip in her heart. Every inch of her went on alert and she waited impatiently for him to come in, holding the French door open wide.

He saw her the moment he stepped on the veranda. “I didn’t keep you up, did I? I know you rise early.”

“No, this is my usual closing time. Did you enjoy climbing with your friend?” She shut the door after he walked through and turned around to face him. He was growing more tanned each day he spent on the cliffs. He had a rugged masculinity that attracted like nothing else had. She wanted to check her hair and make sure she looked as good as she could. How silly was that? Matt hadn’t shown a speck of interest. He was still mourning.

“Paul’s driven to competition. Everything has to be a challenge. He made bets on who would reach the top first. Then he wanted to try a different climb down. Racing to be first in both treks, he made me tired just watching him. I didn’t come to make everything into a contest.”

“Have you climbed together before?”

“Once or twice. I know, I should have expected it. He’s always like that. Only this time, I was feeling differently about things. It’s the first time I’ve gone with him since Marabelle and Etienne’s deaths.”

“Your family?” she asked gently. She hadn’t known their names.

He nodded.

“Did they share your love of climbing? Your son must have, if he went with you.”

“As long as it was a gentle ramble around hills and lakes. Once serious rock climbing came into the picture, Marabelle always found other pursuits. I had hoped Etienne would like to climb when he got older.”

“Phillipe’s father taught him. They had lots of treks together. I think it was a bonding time; they were very close.”

“Any shared activity would draw parents and children closer. Etienne liked to walk around the vineyard with me. That’s what I miss most, I think.”

“Tell me about him. Would you like something to drink? Brandy? Coffee?”

He hesitated so long, she was sure he’d refuse. Then he nodded once and said, “I’ll take a brandy if you have it.”

Jeanne-Marie went back into the kitchen and drew out a bottle of fine brandy and two snifters. She carried them back to the lounge, pleased to see Matt standing near one of the comfortable sofas with a coffee table in front of it.

She set the glasses down and offered him the bottle. He poured them each a small portion of brandy and lowered himself beside her on the sofa once she sat.

“How old was Etienne?” she asked. She hoped he wanted to talk about his son. She often wanted to talk about Phillipe, to remember the good times, to share his life again with friends. It had been hard at first, but now it brought comfort.

“He was five. Alexandre’s age. His hair was blond and his eyes blue. Even if he was my own, I thought he was engaging. Funny. Inquisitive.”

“What was his favorite thing to do?”

“Follow me around.” Matt thought for a few moments, then told her about some of the daily trips around the vineyard, or about shopping at one of the local farmers’ markets. Once, he and Marabelle had lost him for a few seconds. He remembered the panic.

As he talked, Jeanne-Marie envisioned the happy family who had thought everything would go on forever. Much as she and Phillipe had done. Her heart ached at the loss of such a sweet little boy. How much more so must he feel?

Matt glanced at his watch. “It’s late. I’ve bored you enough.”

“I’m never bored hearing about children.” Now or never, she thought. They’d spent almost an hour together, and her interest was as strong as ever. She could do this.

“We will be going to watch the parade for the fete on Saturday. Would you like to join us?” She held her breath.

“I don’t think I’m up for celebrating.” He put the empty glass on the table and rose. “I’ll take off for my room now and let you get some sleep.”

She stood next to him, realizing too late how close she stood. Before she could take a step back, however, he reached out and traced his finger down her cheek. “I enjoyed talking about my son. I’ll always miss him. He was a part of me that I will never completely get over losing.”

“I enjoyed hearing about him. I’m so sorry for your loss. I can’t even imagine.”

“Most people can’t, I guess.”

He leaned over and kissed her. For a moment it was the mere brush of lips against lips, but then he moved his hand to the back of her head and held her while his other arm reached around to draw her closer. The kiss deepened.

Jeanne-Marie was caught off guard and before she could protest or push away, he’d released her. She stared up into his eyes, afraid of the tumultuous feelings that exploded.

“Thank you,” he said, and after releasing her he swiftly crossed to the stairs and took them two at a time.

She stood still, bemused, confused. “Good night,” she said a moment later, feeling stunned with that kiss. She wasn’t sure what to think. Had he picked up on her reaction to being around him? He had not shown any particular interest. Why a kiss?

And what a kiss. Did he do that all the time? Slowly she sat back down on the sofa still staring off toward the stairs. Her heart pounded. Licking her lips, she was still shocked. She had not seen it coming.

It had merely been a thank-you for listening. He hadn’t meant anything else by it.

Matt went to the window and stared out at the night. He could still feel the imprint of Jeanne-Marie’s body against his. She was not as tall as Marabelle had been. But sweet, soft, enticing. How could he have kissed her? There was nothing between them. She’d kindly listened to him talk tonight, that was all. He was lucky she hadn’t slapped him silly.

He’d felt a release sharing his son, remembering their normal routines, taken for granted at the time, so precious in memories now. She understood because of her own loss and her own son. She’d shared a few funny incidents involving Alexandre, and he’d been able to counter. The time had flown by.

The room was dark, the night was dark, his thoughts were dark. How could he kiss another woman?

Yet Marabelle was gone.

She wouldn’t hold it against him.

He turned and began to strip his clothes in preparation for bed. He’d never thought to kiss another woman, but there was something about Jeanne-Marie that had him momentarily forgetting who and where he was. He’d have to apologize. If she didn’t kick him out of the inn first.

Lying in bed a short time later, he threw an arm over his head and clenched his fist. Instead of giving an apology, he wanted another kiss. One in which she kissed him back. How dumb could one man be?

Matt came down for breakfast later than the previous days. He was going to do some exploring around the easy marked trails and then come back for Alexandre’s ramble. That is, if Jeanne-Marie would let him. There were some places where the incline was almost gentle enough to walk up. Those would be perfect for a small boy.

He came down the stairs and went to the dining room. Two tables had guests eating. One was still cluttered with dirty dishes and two others were set. He took one to the side and sat down. No sooner had he pulled out his chair than Jeanne-Marie came from the kitchen. Did she have magical powers?

“Chocolate or coffee?” she asked, coming to his table. She balanced a plastic bin on one hip.

“Coffee today.” She nodded to the stack of newspapers on the buffet. “Today’s papers if you care to read. I’ll be right back.” Swiftly she stacked the dirty dishes in the bin and carried them out of the dining room. The conversations at the other tables were quiet. He rose and took one of the daily papers from the small stack and resumed his seat.

But he wasn’t really interested in the news. He leaned back in his chair and waited for Jeanne-Marie to return.

She did, with a bright smile and a carafe of hot coffee. Also on the platter was a frittata, fresh bread, orange juice and a petite cinnamon roll. She served him, then met his eyes. “Anything else?”

He could hardly ask for her to sit with him. But he missed the companionship he’d had the last couple of mornings. At least she hadn’t asked him to leave. She hadn’t said anything about the kiss. Were they going to ignore it?

Feeling like he’d won a reprieve, he looked at the meal. “This looks fine,” he said.

“Enjoy.” She checked on the other guests, then went back to the kitchen.

Alexandre came through a moment later and made a beeline for Matt.

“Hi. We’re going climbing today,” he said, clambering onto the chair opposite Matt. “My mama said. Are we going now?”

“This afternoon,” Matt concurred gravely. “If it’s still okay with your mother.”

“Will we climb to the top of a mountain?”

“No, we’ll start out on a small hill.”

“I want to climb a mountain!”

“Climbing is a skill that has to be learned. Everyone starts out on smaller cliffs, then goes on to bigger and bigger challenges. You cannot climb a mountain at five.”

Alexandre pouted for a moment. Matt hid a smile behind his coffee cup, taking a drink while the child assimilated what he’d been told. Children wanted everything immediately.

“Can I climb a mountain tomorrow?” Alexandre asked hopefully.

“You can’t climb a mountain until you are as tall as I am.”

The boy’s eyes got big. “I’ll never be that tall.”

“When you grow up you will.” For a moment Matt wondered how tall Alexandre would be. He felt a pang of disappointment that he would likely never know.

Alexandre kicked his foot against the chair. “Are we going soon? “

“After lunch. I have things to do this morning,” Matt told him.

“Can I come?”

Matt heard the echo of Etienne’s voice. He’d ask just like that. How many times had Matt said not today, when, had he known the future, he’d have taken him every single time?

“I’ll be on the phone with work. Then I need to scout out our route for this afternoon. But I tell you what, if your mother approves, once I’m back, we’ll start learning about climbing.”

“I’ll go ask her,” Alexandre said, slipping off the chair and running for the kitchen.

Jeanne-Marie came out an instant later and walked right to his table.

“Is Alexandre bothering you?” she asked.

“No. I told him when I finish checking in with work and scouting the climb for later, I’d go over basics with him. He needs to learn a lot to be safe on a cliff. He’s still going for a climb today, right?”

Jeanne-Marie nodded her head slowly. “As long as I can go, too.”

Matt gave a curt nod. He wasn’t sure he wanted two pupils, especially when he had trouble keeping his mind focused when around the pretty innkeeper. Climbing demanded a lot of concentration; he hoped he could remember that.

He met her eyes, seeing the confusion there. But she merely said, “We’ll be ready after lunch.”

Jeanne-Marie felt almost as excited as Alexandre when she got ready to meet Matt that afternoon. She wore long pants, the cross trainers that offered good soles and a red T-shirt—hoping it would give her courage. Butterflies danced in her stomach. She had gone on some easy scrambles with Phillipe a time or two before she’d gotten pregnant. Easy according to Phillipe—she remembered being in over her head. Maybe a person needed to begin early to master the skills.

She hoped she was doing the right thing in letting her son try this. She knew he had heard so many stories from his grandfather about the climbs he and Phillipe had done, he equated all climbing with his father. She should talk more about Phillipe’s work and diffuse the focus on his hobby. His passion, as it were.

Before they left their quarters, she caught Alexandre and held his face between her hands, making him look directly at her. “Listen. You must do whatever Matt tells you, understand? He’s the expert. He’ll keep you safe, but you have to listen to him.”

“I will listen to him,” Alexandre promised solemnly.

“If not, we stop and come straight home,” she finished.

“Okay. I’ll listen.” He went racing out of their area into the lounge.

“Matt, Mama says I have to listen to you. I will—really, really hard.”

Matt was standing near the French doors. He nodded at Alexandre’s comment, then looked beyond him to Jeanne-Marie. She felt the butterflies kick up a notch, but wasn’t sure if it was from meeting his dark gaze or the thought of letting her son climb a cliff.

“I thought we’d drive to the trailhead,” Matt said.

“Fine, you’re in charge.” She bid Rene goodbye. The teen had come early to be there when they left.

In no time, the three of them were walking along the rocky trail that skirted the base of Les Calanques. The sea sparkled in the sunshine. The cliffs towered over them, undulating with folds and crevices. The heat of the day reflected from the rock.

“What did you learn this morning?” Matt asked Alexandre as they walked.

The boy began repeating the words of caution and preparation Matt had told him.

“Good memory,” Matt said in some surprise. The child had been listening.

Jeanne-Marie was pleased at the effort Matt had made with Alexandre. He had drilled him on the safety features. She didn’t know all the ones her son repeated. Phillipe had given her very little instruction, intent more on getting on with the climb.

Was Matt taking extra care because Alexandre was so young? Or was he naturally prudent? She knew from the way Phillipe had talked that he liked taking chances. She suspected Matt got the same adrenaline high from climbing, but took a bit more care to make sure he’d return in one piece.

They reached a sloping hummock that led right to the path. Matt stopped and studied it for a moment, then looked at Jeanne-Marie.

“This is the one I thought he could do.”

She nodded. The hill was steep, but not sheer by any means. There were plenty of rocks to hold on to and even some small trees growing from cracks. She could almost walk up it herself without difficulty.

“This would be perfect,” she said with genuine gratitude. She wouldn’t have to worry about her son on this. Or herself.

“Okay, Alexandre, now listen carefully,” Matt said, stooping down to be at his level. “We’ll look over the entire hill first. Decide which way we want to go. Then once we begin, we’ll look ahead several holds to make sure we always have a way to go. Understand?”

The boy nodded, excitement shining in his eyes.

Matt pointed out rocky protuberances they could use, some sturdy plants, some suspect. Cracks where a foot would find purchase.

Matt rose and looked at Jeanne-Marie. “Any questions?”

“Nope, I’m good to go.”

“You’re climbing? I thought you just wanted to observe.”

“I’ve been listening. I think I can master this. Maybe I’ll find out what all the fuss is about. Like you said, if Alexandre and I have activities in common, we might draw closer.”

“Then follow us up. I want to stay near him.”

Matt had Alexandre go first. Pointing out handholds and where to put his feet, Matt never was more than a foot or two away from him. Close enough to help out if anything went wrong. Close enough to catch him if the child slipped, yet giving him enough space that Alexandre would think he was doing it all on his own.

Alexandre followed Matt’s instructions, climbing up the steep incline slowly and methodically.

Jeanne-Marie waited until they were well ahead and then she began her own ascent, looking ahead like Matt had instructed. It was actually fun to be going from one rock or knob to another, almost like climbing a ladder. The rock was warm beneath her fingers, the sun hot on her head. After a few feet she felt a spark of elation. She had hated the thought of this for so long, but found it was enjoyable. Another place to stand, reach up, hold on and step up.

She might never want to go up a sheer cliff or climb a mountain, but for a gentle scramble, this was turning out much better than she had expected.

“Mama, I’m climbing!” Alexandre called, looking over his shoulder to her.

“Pay attention, Alexandre,” Matt said. “Looking around can cause a distraction. Focus on the rocks.”

“Okay.” He climbed some more and finally reached a wide ledge. Climbing over to sit on the flat portion, he grinned as Matt joined him. “I did it. I climbed!”

“Yes, you did a great job.”

Jeanne-Marie reached the ledge, looking at the two satisfied males sitting there. “I did it, too,” she said, scrambling onto the ledge. It was over a dozen feet long and at least six feet from lip to back wall. A shallow cave seemed carved out behind them. Looking up, the next stage of cliff was steeper.

She sat on the edge, letting her feet dangle. They’d come almost thirty feet. Not a huge distance, but she was grateful for the attention Matt gave her son. “This is fabulous. Look how far we can see, almost to Africa.” She looked at Matt. “I can’t thank you enough. I can almost see what drives climbers.”

He nodded. “The more familiar you become, the more you want a bit more of a challenge.”

“Maybe. But for now, this suits me perfectly. Alexandre, you did so well! You’ll have to tell your grand-père. He’ll be proud of you.”

“Maybe he will take me climbing.”

“I bet he will.” She thought about how he’d lost heart after Phillipe’s death. But a gentle hill like this one would be perfect for him to spend time with Alexandre.

“Now are we climbing to the top?” Alexandre asked, jumping up and looking toward the rim.

CHAPTER FIVE

“NOT TODAY. We still have to get back down, and it’s harder,” Matt said. “You have to feel for your toeholds, because you can’t see like you can going up.”

Alexandre went near the edge and looked over. Matt casually reached out his hand and took hold of the child’s arm. “Not too close,” he said.

Jeanne-Marie felt another wave of gratitude toward the man. He was patient and alert. She knew Alexandre was safe around him. And this climb had opened her eyes about a lot of things.

In thinking about Phillipe, she knew he’d never have been as patient. He hadn’t been with her. Would he have pushed Alexandre beyond what he was capable of? Or left him behind because he wasn’t as skilled? Would he have taken time to teach him?

The trip back down was harder. Matt went first, and then coached Alexandre. When Jeanne-Marie looked over to try to plan her descent, she couldn’t remember the way she’d come up. It looked steeper than it had coming up. Now she wasn’t sure where she could find a toehold or how to make it down without falling.

“You’ll do fine. Start a little to your left,” Matt called up. He and Alexandre were about fifteen feet below her and to the left. She picked out a couple of places to start and eased over the edge. Reaching down for a foothold, she felt a rock. Slowly she eased her weight on it. It held. Whooshing a breath, she held on with her hands and stretched her other foot lower, moving it back and forth, trying to find a rock.

“Try a bit lower,” he called.

She found the rock.

It was slow going and her arms and legs were trembling by the time she reached the bottom. But she’d made it, thanks to Matt’s prompting the entire way.

Sitting down on a nearby rock, she wrapped her arms across her chest, hoping they’d feel normal in a bit.

“Wow. It’s lots harder going down,” she said.

“You did fine. So did Alexandre.”

“But only because you were here. I might have made it up okay, but I don’t think I ever would have made it down on my own.”

“Sure you would. It takes practice.”

“And a lot of strength. My arms and legs feel like wet noodles.”

“Oh, yeah, I forgot about that.” He grinned.

Jeanne-Marie stared at him. He looked ten years younger. It was the first time she’d seen him amused and it made her heart flip over. He was gorgeous. Sadness had robbed him of joy, she knew. But today, going with them, perhaps he’d forgotten for a short time and could enjoy the moment. His eyes crinkled slightly, his teeth shone white against his tan. She could stare at him all day long!

“It was fun, Mama,” Alexandre said, jumping up and down. “Can we do it again?”

“Another day. If I live through this one,” she murmured.

“We’ll walk back to the car and you can rest there.”

“Smart move, bringing the car. I don’t think I could have made it all the way home otherwise,” she said, struggling to stand.

Matt offered his hand and she took it. He pulled her to her feet and gave her hand a quick squeeze. Another flip-flop of her heart. She looked away lest he think she was an idiot. Slowly she started walking to the car. This had been a special day. She had learned more about herself and about the patience some men had. Not that it changed the way she felt about Phillipe, but it did raise questions she’d never thought about. He’d been a man with foibles and drawbacks like any other. Dying young didn’t confer perfection.

Saturday dawned a beautiful day. The sky was crystal clear, the temperature moderate and the light breeze steady from the sea. Jeanne-Marie felt a sense of excitement and anticipation she had not experienced in years. She tried to downplay the climb, but it was all she could think about. She shouldn’t become involved with anyone, especially a guest who was only staying a couple more days. There was no future in that. But she was still struck by his kindness to her son, and his care of her on the face of the rock.

She’d put the thought of his kiss firmly away. It had been a grateful father’s gesture for listening to him talk about his son. Nothing romantic about it. At least not on his part. She would not embarrass herself by making more of it than he had intended.

Today she and Alexandre would spend the day with Michelle and her family, exploring all the booths of the fete, enjoying the parade and ending up in the evening sitting on the veranda to watch the fireworks that exploded over the sea, doubling the enjoyment with the reflections on the water.

Busy in the kitchen, she hoped to finish everything including cleaning up before nine. She’d left notes for her guests saying she would only serve breakfast until eight-thirty. If they didn’t come down by then, she would place a cold collection of continental breakfast rolls and biscuits and hot coffee on a serve yourself basis on the buffet.

So far everyone but the couple in room three and Matt had been served. Just as she carried a bin of used dishes toward the kitchen, Matt came down the stairs.

“I’ll bring you chocolate in a moment,” she said, motioning for him to take a seat at an empty table. Glad for the busy tasks facing her, she hurried to the kitchen. Dumping the plates in the sink, she placed the silverware into a soaking pan and then dried her hands. She made a new pot of hot chocolate and placed it on a tray with the hot breakfast strata, a basket of rolls and jams. Lifting it easily, she carried it out.

He’d taken a seat at one of the tables by the window. She smiled brightly and placed the edge of the tray on the table while she unloaded his breakfast. “I have strata for breakfast today. And assorted rolls and breads. Anything else I can get you?” She did not let her gaze linger. He seemed to be avoiding her eyes as well.

“This looks like all I need. Thank you.” He reached for the hot chocolate. “How are you feeling today?”

She brushed her hands over her apron, trying to rein in her racing heart. A quick glance around showed everyone was eating. She wanted to escape. “The bath helped. I feel a bit stiff today, but not sore. Let me know if you need anything further,” she said, tilting the tray sideways and walking back to the kitchen. She felt as if she’d run a mile.

Alexandre came running in. “Hi, Mama, is it time to go to the parade?”

“Not yet. I have to get the kitchen cleared first. Our guests are still eating.”

“Is Matt there?”

“Don’t bother him,” Jeanne-Marie warned. She plunged into the soapy water and began washing the silverware.

When she looked up a moment later she was alone in the kitchen. Quickly drying her hands, she went to the door. Alexandre was standing beside Matt, talking earnestly.

Jeanne-Marie hurried across to them.

“Come away, Alexandre. I’ll make your breakfast.”

“I want to eat with Matt,” he said. “Don’t you want me to eat with you? If you eat alone you’ll be lonely.”

“He’ll be fine here,” Matt said.

“He can eat in the kitchen.”

“He’ll be fine.” Matt looked at her, his eyes narrowing slightly. “Unless there’s a reason you don’t want him here.”

“You’d probably like peace and quiet.”

He looked at the little boy. “I think conversation would be best this morning.”

Alexandre beamed. He pulled out the chair across from Matt and sat down. “I can eat here, Mama.” He looked at Matt. “We’re going to La Fête de la Victoire de 1945 together. There’ll be lots to see. Did you want to come with us? “

“No,” Jeanne-Marie said. “We’re meeting Michelle and Marc and Pierre, remember?”

“But Matt would like them. Marc is big like him. Then we would all have a friend at the parade. Michelle and Marc, me and Pierre, and you and Matt. It’ll be good, Mama.”

“I’m sure Matt has already made plans for the day,” she said. “I’ll get your breakfast. Don’t be pestering him.”

“Did you make plans?” Alexandre asked when his mother walked away.

“I was going for a climb,” Matt said. Truth be told, he had planned to do another climb not as challenging as he’d been doing. He was getting a later start than he wanted, due to a sleepless night.

But as he ate and listened to Alexandre’s chatter, he thought more about changing plans and going with the Rousseaus to the fete. Would Jeanne-Marie be amenable? Or would she rather not mingle her guests and friends? She’d gone quickly to her quarters yesterday after they’d returned to the inn, saying she needed to soak in a hot bath.

He’d gone to town to eat and hadn’t seen her again until this morning.

Alexandre bounced on his chair. “I love fetes. I like the food and the parades. And all the people. Sometimes I can’t see everything because I’m little, but then Mama picks me up to see better. Pierre’s dad picks him up really high. Mama can’t pick me up so high. You are very tall. You could pick me up highest.”

“If I were going with you.”

“Can you, please?”

When Jeanne-Marie returned from the kitchen with Alexandre’s breakfast, both of them at the table looked at her. “Mama, Matt is going with us to the fete and he’ll lift me up high to see!”

Jeanne-Marie’s eyes widened and she stared at him. “You’re going with us?”

“If you don’t wish me to lift him, I won’t. But he would be higher, don’t you think?”

She nodded, putting the plate in front of Alexandre, trying to understand what was going on. “I thought you were climbing.”

“I can climb tomorrow.”

Jeanne-Marie didn’t know what to say. How would she spend the entire day in close proximity to Matthieu Sommer?

They left the inn just before ten o’clock. Alexandre was beside himself, racing out in front, then running back to urge them on. Jeanne-Marie was careful to keep a distance between herself and the stern-looking man walking beside her. He had not smiled again like he had yesterday. If anything, he seemed to regret it. Still, he was going with her today. She wondered what Michelle would think when she showed up with him.

The small coastal town was already crowded with colorful booths lining both sides of the main street, which had been closed for the day. Everything imaginable was for sale, from fresh warm cookies to scarves, sunglasses, wood carvings, brassware, and original paintings and crafts of every kind. When they began to be jostled by others, Jeanne-Marie took hold of Alexandre’s hand so he wouldn’t get separated from her in the growing crowd.

The tricolor flew on every lamppost and by each booth. The joy in the day was evident by the happy revelers. It was a perfect day.

Or would be if she could enjoy herself instead of being so very aware of the man walking at her side. She was getting too interested in her guest. Surrounded by the crowd, she still felt as if she and Matt were almost alone. She had to pay attention to what else was going on around her.

Matt studied the scene from time to time, looking wherever Alexandre pointed. They passed a juggler mesmerizing his audience. A small band played near the town center, with people crowding the sidewalks to enjoy the music.

They stopped at every booth. Matt wondered if the entire day was going to be silent, with Jeanne-Marie not speaking. He reached out and took her arm, stopping her.

She turned and stared at him with wide eyes.

“If you don’t wish for me to accompany you, please say so.”

“Of course you can come with us. You’re here, aren’t you?”

“And you haven’t said one word since we left the inn. Which leads me to surmise you’d just as soon wish I was a million miles away.”

She shook her head. “No, I’m glad you came with us. It’s just—” She shrugged. “I don’t know, I feel a bit funny if you want the truth. This is the first time I’ve attended anything with a man since Phillipe died. It feels awkward. I know this isn’t a date or anything,” she rushed in to explain. “But others might look on it as if it were and then I’d have to explain and there’s nothing to explain, but it gets complicated.”

He nodded. “I get it. This is the first time I’ve attended anything since my family died, too. It is different. It’s not what either of us thought we’d be doing today, but let’s give Alexandre a good day. Let others think what they want.”

She nodded, relieved he understood. And for her, nothing was more important than letting her son enjoy himself.

Except—today she wanted Matt to enjoy himself as well. He’d lived with heartache too long.

“You and I know the truth, so what does it matter what others think?” he asked, leaning closer so she could hear him. Feeling the brush of his breath across her face, her eyes grew even wider as she stared right back at him. Matt was shocked at the sudden spurt of awareness and desire that shot through him.

His gaze dropped to her lips and she instinctively licked them. He felt another shot of desire deep inside. Time seemed to stand still. Alexandre had nothing to do with the sensations he was feeling now.

Clearing her throat, Jeanne-Marie dragged her gaze away and turned to look at the booth they stood in front of. “This is a fine example of local wood carving,” she said, her voice husky.

It took a moment for him to be able to move. He was stunned he could feel anything after Marabelle’s death. He took a step back and gave his attention to the vendor, who tried to convince them they needed an assortment of wooden animals. Blood pounded in his veins. He glanced around, but no one else in the crowd noticed anything unusual. No one picked up on his reaction. No one could condemn him for normal male reactions to a pretty woman.

“We don’t buy, we just look,” Alexandre said. “Too much stuff to carry,” he said gravely.

Glad for the boy’s comment, Matt drew in a deep breath, avoiding looking at Jeanne-Marie. “Maybe on the way home we can find a memento of the day,” Matt told the boy. Keep things impersonal. And keep Alexandre between them. He’d focus on the little boy and make sure he had a good time.

They met Jeanne-Marie’s friends at the designated corner shortly before the parade was to begin. Michelle couldn’t hide her surprise when she saw Matt accompanying Jeanne-Marie and Alexandre, but she tried to cover it up, rushing to introduce her son and husband. Alexandre and Pierre were friends and began talking about what they hoped was going to be in the parade.

When more and more people pressed in around them, Matt knew the parade was about to begin. He lifted Alexandre into his arms so he could see more than waists and legs. As a defense mechanism it wasn’t foolproof, but it kept his attention focused on the parade and the boy and not the woman standing beside him. When others moved to crowd into the remaining space, Jeanne-Marie had to step closer. He could smell her perfume, light and airy, and as much a part of her as her dark hair. She was no longer so distant, and he wasn’t sure if that was good or bad. At least when she wasn’t talking to him, he had been okay. Now he grew more aware of her every second.

“I’m up high,” Alexandre said gleefully, leaning over to see Pierre, whose father had also lifted him.

“Me, too,” Pierre said with laughter.

The first entry in the parade was an eclectic band, the national anthem played at the midway point of the parade route. Then the musicians played marching music as they continued down the street.

Following were homemade floats, decorated cars with people waving, a dancing group from a local school. A high school band, and assorted veteran companies dressed in uniform, cheered by the spectators. A fire truck followed, blowing its siren from time to time and spraying the crowd with a fine mist of water.

When the parade ended forty-five minutes later, Michelle and Marc invited Jeanne-Marie and Matt to join them for lunch.

“No. I need to get back to the inn,” Jeanne-Marie said.

“Why?” Michelle asked. “You have Rene to keep an eye on things, and all your guests are surely here.”

Jeanne-Marie turned slightly so Matt couldn’t see her face and rolled her eyes in his direction.

Michelle grinned and leaned closer. “To be alone with him?”

“No!” Jeanne-Marie said, horrified. This was just the kind of conclusion she was afraid her friend would jump to. “I can’t tie him up all day,” she said softly.

“I want to ride the merry-go-round,” Alexandre said.

“We usually do let the children ride,” Michelle said, her eyes dancing at Jeanne-Marie’s discomfort.

“Is there a carousel?” Matt asked Jeanne-Marie. She turned and nodded, giving up on her plan to flee back to the inn and barricade herself into her private rooms.

“There’s a traveling carnival at the edge of town, in one of the lots set back from the sea. It’ll be jammed with kids, though.”

“I’m a firm believer in letting children enjoy life as much as they can while they can.” And it would delay return to the inn. He would spend the entire day surrounded by the crowd if he could. He did not want to be alone with either Jeanne-Marie—or his thoughts.

“Okay, thank you, he’ll love it.”

Time passed swiftly. Despite his best efforts to remain distant, Matt caught himself darting glances her way. Her laugher was contagious. Her delight in mundane things had him looking at the world in a new light. Everything seemed lighter than before, more colorful. Even the heightened sense of awareness that did not diminish as the day went on. He wondered if she picked up on it. She was careful to keep out of touching distance. Though once or twice the crowded walkway jostled her so she bumped into him. He let his fingers linger just a second when steadying her. Her skin was soft as silk.

Jeanne-Marie knew most of the people in town and was frequently greeted. She in turn introduced Matt, mentioning only that he was visiting to climb Les Calanques. She ignored the occasional look of speculation.

By three o’clock Alexandre was definitely tired. He rested his head on Matt’s shoulder and stopped talking.

“You all right, Alexandre?” he asked.

“I’m tired,” he said.

“He usually naps most days. I’ll take him back to the inn. It’s been wonderful. I haven’t had this much fun in a long time. Thank you, Matt, for seeing it with us. I hope you enjoyed it as well,” she said, her eyes darting to his, then back to Alexandre.

“I’ll go back with you. This little guy isn’t going to be wanting to walk and he’s too heavy for you to carry all that way.” There was still time to get in a short climb. Preferably very steep and strenuous. Something to take his mind off the woman at his side.

“Thank you.”

The three of them headed for the inn. To a casual observer they probably looked like a young family, husband, wife and child. For a split second Matt felt a pang that it wasn’t so. Then reason returned. He was not looking to replace his family with another. He was not going to fall in love again. Life was too uncertain to risk everything by falling in love, having his life on edge awaiting another fateful outcome.

When they reached the veranda, Matt let Jeanne-Marie take Alexandre, who was almost asleep.

“Thank you,” she said again.

“No problem.”

He handed off the boy. When she went to their quarters, he took the stairs to his room.

Quickly changing into climbing clothes, he headed out.

She was talking to Rene when he descended. She looked up.

“Going for a climb? Isn’t it a bit late?”

“I’ll find a short climb, check out the view from another vantage point,” he said, and kept walking. He would drive himself to the point of exhaustion so he’d sleep. And he’d get his head on straight. He might find some physical attraction to the pretty innkeeper, but he wasn’t going there. She was a forever-after kind of woman, and he’d not risk his very soul again on ephemeral love.

Jeanne-Marie watched as he left, a spring in his step, his look anticipatory.

She brushed her fingertips across her lips, remembering their kiss. She’d pushed the thought away during the day, but now the memory returned. She had felt a pull of attraction that was as strong as any she’d ever had for Phillipe. Once when he’d leaned over her to say something, she’d thought he was going to kiss her again.

But she’d misread the situation. Matt had turned away and the moment had been lost. Not that she forgot it. Doing her best to keep her distance the rest of the day, she still felt an awareness that bordered on the edge of obsession. He was the perfect tall, dark and handsome man romance novels so loved. His body was honed to perfection. His smile didn’t reach his eyes, but still had the ability to stir her heart.

“Which is foolishness,” she said aloud, to Rene’s confusion.

“Pardon?”

“Rien.” Shaking her head, she went to prepare a pitcher of lemonade and then to sit on the veranda. She’d enjoy the rest of the day no matter what! Alexandre would probably sleep till dinnertime, which was good, so he would keep awake for the fireworks. Softly she sighed as she looked across the beach to the sea. Spending the evening on the veranda and watching the pyrotechnics from the comfort of the inn was the perfect way to end the day. The fireworks were shot over the water, so the veranda offered a perfect vantage point. Since she had taken over running the inn, Jeanne-Marie had invited all her guests as well.

It was a nice tradition, she thought, and kept the memories of Phillipe alive.

It had taken a while, but now she knew she wouldn’t fall apart if she remembered happy times with him. More often than not, now she was angry at his taking foolish risks and leaving her and Alexandre behind. She knew her loss and his couldn’t be measured by how or why. Only the aching emptiness where love once flourished.

She felt restless, and sitting still had all sorts of thoughts crowding her mind. Ones she didn’t want. Again her thoughts went to Matthieu Sommer.

This had to stop.

She popped in to tell Rene she was going for a walk and would be back soon.

Stepping off onto the sand, Jeanne-Marie took off her sandals and looped them through her fingers, heading directly to the sea and the packed sand where the water kissed the shore.

Then, as if unable to stop herself, she turned to walk toward Les Calanques. It wasn’t that she expected to run into Matt on his return, but if she did, then they could talk as they walked back to the inn.

She studied the crags and cliffs ahead of her. How Phillipe had loved them for the short climbs he could take on weekends. And she’d enjoyed spending time with his grandfather while they waited for him to return.

Yesterday had been amazing. She’d actually climbed a cliff. Granted, it wasn’t very high or steep, but it was more than she’d ever done before. And Alexandre had loved it. He’d talked about it all last night. And had regaled Pierre today when they were watching the parade.

She knew Alexandre wanted to climb mountains one day. She hoped he’d outgrow the idea. But if not, could she stop him? She didn’t want to coddle him. But the thought of him scaling a sheer face of rock had her almost in a panic. She wanted him to be proud of his father. Yet she didn’t want him to necessarily follow entirely in Phillipe’s footsteps.

By the time she reached the rocky area that led to the base of the cliffs, Jeanne-Marie knew she had to turn around. She needed to be home when Alexandre awoke. Just as she was about to turn, she saw Matt in the distance, gazing out to the sea. She stopped. Her inclination was to continue until she reached him. But he looked so intent, she didn’t know if she should intrude.

She watched for a long time. Giving into temptation, she scrambled over the rocks and found the faint path at the base of the cliffs. Following it, she would reach him in no time. Then what would she say?

He saw her and turned to walk toward her.

“Out for a walk?” he asked when he was close enough to be heard.

“Alexandre’s sleeping, so I thought I’d have a bit of time to myself.”

“Ah, then I’ll leave you to your walk.”

“No. That’s okay. I’m ready to head back. You looked like you were lost in thought gazing out at the sea.”

“I was thinking about sailing around the world.”

“Oh, wow, that’s ambitious. I didn’t know you sailed.”

“A totally unrealistic thought since I’ve never sailed by myself. I think I’d like a competent crew and big boat that could handle anything the sea throws at us. Then maybe.”

“Have you done any long distance sailing?”

“Around the Med a few summers ago as part of a crew. But my father was living then and in charge of the winery. Now, it falls primarily to me. The appeal of being on the water would be the total lack of communication. And that’s unreal—decisions have to be made, plans implemented.”

“So work up to a sabbatical like professors have,” she said, falling into step with him.

“Hmm. In the meantime, climbing’s a strong leader for most desired escape.”

She laughed. “What happened to quiet, safe hobbies like stamp collecting or photography?” She felt almost giddy around him.

He tilted his head slightly. “I might consider taking a picture from the top of a climb.”

“If the camera didn’t get banged up on the way.”

“Never happen.”

“Have you ever fallen?” she asked.

“Slipped a few times. No harm done.”

“That’s a blessing.”

“Not all climbers fall,” he said.

“I know that. But there have to be less scary hobbies.”

“Sure, but what could compare?”

“Travel, for one.”

“Where would you like to travel?” he asked.

“London,” she answered promptly.

“And what’s there?”

“Everything. From Westminster Abbey to the London Eye.”

“Would you be brave enough to ride in it?” he asked.

“Hey, I’m adventuresome. I came to France from America, didn’t I? I climbed a cliff yesterday. I imagine the view from the top of the Eye would be spectacular.”

“Probably. The view from the top of the cliffs is spectacular. I’d hardly call what you scaled yesterday a cliff.”

The teasing tone in his voice startled her. She looked at him suspiciously.

“Are you making fun of me?”

“No.” But his lips twitched.

She remembered the grin he’d given her yesterday when she’d complained about the strain on her arms and legs. It would be worth being mocked to see him laugh.

The walk back took far less time than she expected. Alexandre was playing on the veranda and jumped up to run to her when he saw her.

“I’d like to take you and your son to dinner,” Matt said just before the child reached them.

“What? You don’t have to take us to dinner,” she said quickly. Her interest couldn’t be that blatant, could it?

“If you knew me better, you’d know I rarely do things I don’t wish to. It would be a … a good ending to the day,” Matt said as if choosing his words carefully.

“Mama, where were you? Rene said you’d be back but you’ve been gone a long time,” Alexandre said when he reached her.

“I went for a walk. I thought you’d still be asleep. Now I’m back. Matt asked to take us out to dinner. Won’t that be fun?”

“Shall we leave in about a half hour? That’ll give me time to clean up a bit.”

Jeanne-Marie nodded. She wanted to clean up a bit herself.

Once in her room, she debated what to wear. She loved the way her blue dress fit and showed off her figure. But was it too much when she’d been wearing khakis all day? Maybe the pink top, which gave color to her cheeks. She stared at herself in the mirror for a long moment. Who was that staring back? A widow living without her husband. A mother who loved her son.

But, just maybe, a woman on the brink of something different. Would it be wonderful or end up leaving her mourning what could never be? Funny, she hadn’t thought about making a life with any other man. She’d loved Phillipe. She was trying to make her life what she thought he would have wanted. But he was gone. Maybe it was time to look for other ways to spend the future. Alexandre wouldn’t be with her forever. He would grow up, go off to college and marry. He could live on another continent as she did, so far from where she grew up.

What would the years after that hold?

Right now was not the time to grow philosophical.

She chose the pink top to go with the khaki slacks. She would wear nicer shoes. Every restaurant would be mobbed because of the holiday. Casual was the dress of the day.

The excitement shining in her eyes couldn’t be ignored. Was she ready for this?

“Do you like growing grapes and making wine?” Jeanne-Marie asked once they were finally seated in Le Chat Noir. The wait had seemed interminable, with Alexandre complaining every two minutes he was hungry. Most of the people waiting, however, had been in high spirits. The festive air permeated the village. Matt hadn’t minded the wait. For the first time in a long while he felt connected with others.

“Is that something you always wanted to do?” she added.

“Ever since I was a kid, I knew this was my role in life. I enjoy it. And when I can take a vacation, it seems the best part is returning home. I can’t imagine anything else I’d rather do. I suspect you never yearned to be an innkeeper.” He thought of the acres of vineyards, the constant worry about the weather or pests. The heavy, laden vines just before harvest, the purple grapes looking almost frosted. He missed being there.

She laughed. Matt was struck again by the sound of her laughter. He let his gaze settle on her for a moment. She looked lovely tonight with color in her cheeks and a sparkle in her eyes. He would like to hear that laughter more. He suspected that she didn’t laugh nearly enough.

“Not at all. Before I met Phillipe, I planned to be an art historian, maybe teach. I enjoyed my classes at university and wanted to have others find the same delight in studying paintings by the masters. But once I fell in love, all I wanted was a family and a happy life. Strange how things worked out. Phillipe hadn’t wanted to run the inn, but refused to sell it when his grandfather died. Even his mother suggested selling and it had been her childhood home. I never expected to own it myself and run it. Still, look how fortunate I am.”

“Indeed.” Making the best of the situation. Which he struggled to do as well.

After their order had been taken, he leaned back as Alexandre chattered away, talking about his day, the rides he’d gone on and the fact he’d seen all the parade since Matt had held him so high.

“Definitely a wonderful thing,” Jeanne-Marie said, wishing Phillipe had had more time with his son. Alexandre had been a baby when he died. He’d never known the joy of his conversation, his enchantment with life. And Alexandre would never know his father except by what Jeanne-Marie and his grandparents told him.

Matt leaned forward slightly. “No time for sadness. This is a celebration.”

She looked up. “I’m sorry, I was thinking about his father and how much he missed. I really appreciate your coming today. Look how much he liked it.”

Matt looked at Alexandre. “My son was that age when he was killed. Think of all he missed.”

“Oh, you’re right, this is not a time to grow melancholy. Thank you for inviting us to dinner. Afterward, we’ll head back, grab a good seat on the veranda and watch the fireworks. They are the highlight of the day for me. You’ll love them.”

Matt pushed away thoughts of another woman, another fete, and focused on the woman with him tonight. One evening didn’t mean he’d forgotten his family any more than Jeanne-Marie had forgotten hers. They were both alive. Life was meant for the living.

Several of the guests at the inn were seated on the veranda by the time Jeanne-Marie, Matt and Alexandre returned. A few chairs were empty, which she asked him to stake out for them while she went to get the cookies and cakes she’d prepared earlier in the week for just this occasion. Soon everyone on the veranda was sipping iced lemonade and munching on the desserts.

The bursting of colorful fireworks was the perfect ending to the celebration. Jeanne-Marie couldn’t remember a happier day since Phillipe died. She was growing more comfortable around Matt and appreciated his attention to her son. He must have been a great father to his own child. Would Phillipe have been as attentive and involved? He’d worked long hours, and gone climbing every chance he got. He hadn’t curtailed his activities after Alexandre had been born, but as an infant, he wouldn’t have been much company to his father. As he’d grown older, would Phillipe have included him?

No sense worrying about what might have been. Phillipe was gone. Never to return. And Matt? He was here today. Beyond that, she didn’t care to look.

CHAPTER SIX

JEANNE-MARIE put Alexandre to bed, but she felt too restless and keyed up to sit quietly after the fireworks. She went back to the common area, straightening cushions and pillows here and there. Rene had taken off and she’d close up in another hour or so. Several of the guests had gone back to the village to enjoy dancing at one or two of the places that offered a band.

Wandering out onto the veranda a few minutes later, she was surprised to see Matt still sitting there. Feeling her heart lurch a bit, she went to join him.

“Not going back to town?” she asked as she sat beside him.

“Nothing there for me. Does the town always have such an amazing display of pyrotechnics?”

“A lot of the annual budget goes to them. Fabulous, I think.”

There was a muffled boom in the distance and a faint glow in the sky.

“Marseilles is finishing up,” she commented. “I remember a few years ago we were amazed with their display. But this suits me fine. I like not being in the midst of a huge crowd,” she said, gazing out across the dark sea. In the distance a ship’s lights could be seen, gliding toward the east.

“Do you go to Marseilles often?” he asked.

“Not as often as I probably ought to. Alexandre’s grandparents live there and he visits them from time to time. I’m taking him over on Monday for a couple of days. I’ll do some shopping while I’m there, but pretty much St. Bart suits all our needs.”

“What time are you taking him?”

“In the afternoon. Why?”

“I could drive you both and then take you to dinner.”

Jeanne-Marie tried to see his expression in the faint light spilling from the French doors. But his face was in shadow. Another dinner? She swallowed hard. They would drop Alexandre off at his grandparents. It would just be the two of them. No matter how she thought about tonight, a dinner in Marseilles, just the two of them, would be a date.

A touch of panic. Was she ready for such a step? Not that it meant more than two people enjoying a meal together. He hadn’t asked her to run away with him.

“Why?” she blurted out.

“As a thank-you for your hospitality.”

“I’m an innkeeper, you’re a guest. Nothing beyond payment for your room is needed.” She felt deflated. It was merely a thank-you. She’d thought he meant more.

“Then, because I’d enjoy sharing another meal with you. I’d like to spend a bit more time together before I head for home.”

Her heart sped up a little. “Just you and me?”

“Unless you wish to take Alexandre to his grandparents later. Then he could eat with us,” Matt said easily.

It would be less like a date if Alexandre were with them. But—there was nothing wrong with having a meal with a guest. Especially on his last day. She would view it as the thank-you gesture he said initially.

“He should go to his grandparents first. And yes, I’d like to have dinner with you.” The minute she said it, she wished she could snatch back the words. It was a date! She hadn’t dated in years. She never thought she would again, at least not until she was over Phillipe’s death. Which she wasn’t. Yet. Or was she?

“Maybe I’ll extend my stay another few days,” he said.

She tried to remember future reservations. “I think I’m booked,” she said finally, feeling disappointed. This seesaw of emotions confused her. Did she want to see where a relationship between them could lead or not?

She did. She’d have to double-check reservations. If there was a way to keep a room for Matt, she would find it.

“Ah, I hadn’t thought about that. Maybe I’ll have to look for something elsewhere in the village.”

“I can double-check.” She made a move to stand, but his hand caught hers and tugged her back down. The tingling that shot through her arm was pleasant, tantalizing. She looked at him, feeling his hand imprinted as if she’d never forget.

“Time enough in the morning. Let’s just enjoy the evening. If the rooms are all booked, so be it. I’ll take you to dinner and then head for home.”

“That would be so late.”

“Or we could get rooms in Marseilles and I’ll drive you back in the morning and then head for home.”

That raised all sorts of concerns. Jeanne-Marie took a deep breath and shook her head, much as she was tempted. Not that he was suggesting a single room. She caught her breath at the thought. His kiss had knocked her off her senses; what would making love be like?

She grew warm thinking about it, glad for the darkness to hide her face. She was probably beet-red by now.

“No, I have to prepare breakfast for my guests. I have to return home Monday night, no matter how late.”

“Of course.”

It was a beautiful evening with a soft breeze blowing from the sea and she was sitting with a gorgeous man. His hand had slid down her arm and now held her hand loosely in his. The focal point of her existence was on their linked hands. She couldn’t think about anything else except Matt and the wild feelings that exploded in her when he touched her. A million women would trade places with her in a heartbeat. How had she been so lucky?

In a desperate attempt to stop thinking about unlikely possibilities, she asked, “What was your favorite part of today?” Her entire body seemed attuned to Matt. She could stay here forever. The darkness sheltered them. The gaiety in the town was a sweet background melody that mingled with the soft sighing of the sea as it brushed the sand. For a time, cares seemed forgotten. The past faded away, the future was unknown. She had only this moment.

“The food. I bet we sampled two dozen different dishes. How that boy of yours kept eating is amazing to me.”

“He has his moments. I hope it all goes to making him a tall man. My father isn’t very tall. I want Alexandre to be tall like his father.”

“Tell me about Phillipe,” Matt invited.

She hesitated. She disliked the way people tiptoed around the subject, but now that it was broached, what could she say? She didn’t want to talk about him to Matt. Yet, he was such an important part of her life. “He was tall, with brown hair, looked a bit like his father, whom you met. He had the most amazing vitality. He was always on the go. I used to wonder how he had the patience to scale the sheer cliffs he did. It takes careful study and patience to pick out the best route. He always seemed antsy, always looking for things to do. He didn’t sit still very often.” She didn’t bother to reveal he had also been a bit of a show-off, talking about exploits he’d done, bragging about future climbs he planned. The more daring, the more he liked talking about them.

“Did you two have a house?”

“No, a large flat near the water in Marseilles. He made a good living and supported us well. The place seemed so empty after he died. I sold it when we moved here.”

“What was your favorite holiday?”

Jeanne-Marie thought about it for a moment. Did none stand out? “We usually went wherever he was going to climb. I don’t climb, as you saw the other day, so I found things to do in the towns or villages where we stayed. I liked Italy. He climbed in the Italian Alps one time and I enjoyed the village he used as base. He never wanted to spend the time sightseeing when he could be climbing.”

“And that suited you?”

“Well, a real dream holiday would be pampering, breakfast in bed, then a day of shopping, maybe a play in the evening or a fabulous dinner somewhere with dancing,” she said dreamily. “But for the time being, I think Alexandre and I will be content to stay here. You have to admit, it’s beautiful right on the sea. I do love living by the water.”

“You should come visit the Loire Valley sometime. Especially in spring. It’s beautiful, as well.”

Matt hoped when she checked the reservations tomorrow that he’d be able to stay. Paul would be returning home soon. Not that it mattered much to him. The one climb they’d done together hadn’t been as relaxing or challenging as the others this week. Paul’s idea of recreation was more clubbing and less climbing.

He thought about Jeanne-Marie’s husband. Granted, he understood the appeal of taking vacations to climb. But surely at one point in their marriage he would have wanted to go where she wanted. Not that Matt was going to pass an opinion on their marriage. Jeanne-Marie had loved the man and grieved his death.

Not liking the trend of his thoughts, he glanced at her. She seemed so serene. He liked that the most about her, he thought. Not that her laughter wasn’t infectious. Or the special way she looked at a person when he talked, like he was the only other person in the world. Her hand was smaller than his, felt delicate and warm in his. Contentment seeped in. It was comfortable sitting on the veranda in the dark.

Then the thought of kissing her rose and wouldn’t be pushed away. Would she be willing? One way to find out.

He gave her hand a gentle squeeze and released it. “I’m heading for bed. I’m making another climb tomorrow. You can let me know when I get back if I can stay another few days.”

She jumped up, almost pressing against him she was so close. “I’d better get some sleep myself. Dawn comes early and breakfast doesn’t make itself.”

“Before we go in …” he said, drawing her into his arms, slowly so as to give her time to back out if she wanted. She didn’t.

When his mouth found hers, her kiss was sweet. Her lips were warm, opening to his without hesitation. Deepening his kiss he felt her response, passion with passion, pressing against him with her body as if wanting to get as close to him as he wanted to get to her. Desire spiraled, senses went into overload. Her curves inflamed him. Her softness made him that much harder. Matt could only feel the hunger increase. He wanted her. She was all he wanted right now. The rest of the world faded until only the two of them existed in the darkness. Would she come to his room with him?

The thought shocked him. He pulled back, trying to see her in the faint light. She gazed up at him, her expression impossible to read. Kissing her on her cheek, trailing down to her neck and back up the other side to that cheek, he breathed in the scent of her, tasted that soft skin, heard her ragged breathing as she held him tightly in her embrace.

Reluctantly he rested his forehead against hers. He didn’t know what he wanted. Making love with her would take him in a direction he never thought to go. Was it too soon for him? For her?

He’d vowed never to be a hostage to fate again. The solo path was safer. If he could only clamp down on the roiling desire that rose.

“I need to go in,” she said softly, her fingers brushing against his cheek. “I had a wonderful time today.” When she pulled away, he let her go. And watched her walk into the inn.

He stared after her long moments after she left. His own breathing slowed.

He’d kissed her again, over and over, actually. And she’d responded.

Had she ever!

With a groan, he relived every second. She’d felt so feminine and utterly desirable. He’d thought that aspect of life was over, but her kisses proved him totally wrong.

Matt was down the next morning before the sun rose. The kitchen was still dark.

He continued on to his car, not wishing to meet up with Jeanne-Marie this morning. He needed some time to get his head on straight. He stopped by the bakery on his way to the base of the cliffs. Once the car was parked, he quickly walked along the path until he came to the one he planned to try. He paused at the base and scanned the face. No other climbers out yet, which could make the climb more dangerous in case of trouble.

Yet wasn’t that why he pushed himself? Taking harder and harder climbs as if determined to triumph in one area of life. If fate had a different ending in mind, it would only end the sorrow that much sooner.

Dipping into his resin bag, he coated his fingers. He didn’t feel as driven today as the previous days. A challenging climb, not a dangerous one, was what he was seeking today. The pamphlets he’d obtained from the inn and the sports shop in the village rated the climbs. This one promised to be only moderately difficult.

Reaching for the first handhold, he thought about Jeanne-Marie. Would last night’s kisses have changed things between them? Did he want them to?

Pausing for a moment between reaching for handholds, he leaned his forehead against the cool stone. He was not getting entangled with anyone ever again. He’d made that vow when he’d buried Marabelle and Etienne. So what was he doing kissing Jeanne-Marie?

The sun hadn’t yet risen high enough to show every nook and cranny of the cliff face, but there was more than enough light to choose the best way up the seemingly flat face. He wanted a short climb, to get back to the inn. See her again.

Climbing took concentration, an awareness of where he was and what his next move would be. Forcing other thoughts away helped him remain focused. Yet from time to time his attention lapsed and he wished he’d found out before he’d left this morning if the room was available next week. If she would have been glad to see him, or was feeling awkward.

This was as bad as being a teenager with overzealous hormones. He kept thinking about Jeanne-Marie. Last night had not been enough. He wanted more.

Reaching the summit sometime later, he lay back on the warmed rock and closed his eyes, immediately seeing her face. Maybe staying longer wasn’t the wisest move he could make. But for the first time in a long while he felt alive. He didn’t want to cut it short. The aching pain of loss had diminished. He would never forget, but he could move on. Just like people had said.

He remembered some of the comments Alexandre had made at the fair and laughed out loud. Then he remembered kissing Jeanne-Marie and almost groaned. Just thinking about her had him longing to get back to the inn to see her. He sat up and began eating lunch, gazing across the sparkling blue of the Mediterranean.

Despite his best intentions to segregate himself from the world, Matt was being brought out of the past and into the present. Each time they were together, Alexandre said something funny. And the hero worship he had was special. Matt dared not do anything to tarnish that. It was healing to find he could be a role model to an impressionable child.

It was Jeanne-Marie who had him thinking of kisses and caresses and wanting to spend time together, at dinner, sitting on the veranda. Wherever she was.

Jeanne-Marie sat at the desk, totaling all the figures for the past week. Three couples had checked out. Two more were due to arrive before dark. And the couple in the suite had left a huge tip, which she put right into Alexandre’s college fund. When he grew up there’d be money for university, or whatever else he might wish to do. In the meantime, they were comfortable.

The numbers blurred and once again she was on the veranda reliving the kisses she and Matt had shared last night. Looking up and out to the sea, she again felt the sensations that had swamped her. Desire, heat, longing. She loved his kisses. She loved the feelings she had when he held her. Feeling as if she’d wakened from a long sleep, she relished every tiny aspect. She had thought about those kisses far into the night, unable to sleep as she fretted about her reaction. She’d been late with breakfast, barely having the first batch of warm bread out of the oven when guests came to the dining room.

Now she was alone and again the memory of his warm lips demanding a response from her captured her thoughts and wouldn’t turn loose. She was still surprised at the delight that had splashed through her. Unable to wrap her mind around her own response, she brushed her fingertips across her lips. Was she ready to look beyond her life with Phillipe and into a different future than she’d once thought she’d have?

She heard a car in the parking lot and involuntarily her heart rate increased. Was it Matt? Wiping her hands on her khaki slacks, she watched the corner of the veranda, anticipating the moment she’d see him again. She’d missed him that morning. Almost laughing at herself, she remembered going straight to the reservation book before even starting breakfast.

He came around the corner onto the veranda and strode toward one of the open French doors. Stepping inside, he spotted her instantly. Jeanne-Marie caught her breath, forced herself to exhale and then smiled. The memory of their kisses sprang to the forefront. It was all she could do to bravely meet his eyes. He didn’t have second thoughts, did he? She didn’t know what to think when she realized he’d left this morning before she could see him.

“Good climb?” She was pleased her voice sounded normal. She hoped he didn’t see signs of her rapidly beating heart.

“Excellent. Did you check reservations?” The intense way he looked at her convinced her he was also thinking of those kisses. No second thoughts. His dark eyes searched hers, his gaze touching on her lips.

She licked them nervously. “Yes. I was booked, but amazingly, around ten this morning, one of the reservations was canceled. You can stay another few days if you still want to.”

He walked to the counter and leaned over it slightly. Jeanne-Marie saw the tanned face, the dark eyes focused on her with faint lines radiating from the edges. She could smell sunshine on him. Was he going to kiss her again?

“I do want. And we’re on for tomorrow night?” His voice was low and vibrant. His gaze held hers and it was all she could do to respond to the question. Her fingers ached to reach out and trace those firm lips, test the strength of that strong jaw, feel the warmth of his suntanned skin.

She nodded. She had to clear her throat before she could speak. “I thought we’d leave around three, drop Alexandre off and then have an early dinner?”

“Works for me. Where is he?” He surveyed the room, then glanced out to the beach.

“He’s at Pierre’s house for the afternoon. Michelle and I trade back and forth having the kids. Today they’re building a ramp for their cars to race. Marc’s into woodworking and said he’d help the boys. I suspect it’ll be more he’ll do it and they’ll be the ones clamoring to help.”

“He likes those cars. Think he’ll be a race driver?”

“I want him to be an accountant or something,” she murmured. She couldn’t look away. His eyes still held hers. She wished she didn’t have the counter between them.

He laughed and her breath caught again. His laughter was rich and masculine and made him look younger, definitely happier. It was the first time she’d seen him laugh. Her heart ached to think how little he’d had to laugh about in the last two years. She smiled in delight, hoping he would find more to bring happiness in the future.

“He’ll be what he’ll be,” Matt said. He reached out and touched her nose. “You can’t keep him from doing what he wants, even if it’s racing. If that makes him happy and being an accountant doesn’t, which would you choose?”

“I want him to be happy. But preferably happy for a long, long time.” She liked Matt’s familiar touch. It made last night seem less like an aberration and maybe the beginning of something.

Two of the new guests arrived on the veranda. Jeanne-Marie could have screamed in frustration. Matt glanced over his shoulder, then told her he’d see her later and took the stairs two at a time. Jeanne-Marie turned to watch him before she greeted her guests. She wished she could shift into full innkeeper mode. But part of her couldn’t let go of Matt.

She walked over to Michelle’s house to get Alexandre before dinner. Visiting briefly with her friends, she and her son then walked home, with him talking a mile a minute about the ramp Pierre’s father had built for their cars.

“And mine won almost every time. Pierre’s going to get a new one so he can beat me, but today I won,” her son explained on the way home.

“That’s good. Next time maybe Pierre will win.”

“Is Matt at home?” Alexandre asked when they reached the inn. “I want to tell him about the ramp.”

“Yes, he’s back from climbing.” She wondered what he’d been doing since he returned. He had not come back downstairs after she’d checked in the new arrivals. “He’s in his room, but you wait until he comes downstairs before talking to him. Do not disturb him in his room,” she said.

“I won’t ‘sturb him, but he’ll want to know about my ramp,” Alexandre said earnestly.

“Nonetheless, you wait for him to come down.”

Alexandre pouted and walked over to flop on one of the sofas in the lounge area.

CHAPTER SEVEN

JEANNE-MARIE prepared a thick soup and crusty bread for their dinner. By the time dinner was ready, Alexandre was in a better mood, but still impatient to see Matt. For that matter, so was she. She hoped it didn’t show as much as it did with Alexandre.

“Tomorrow you’re going to your grandparents’ house for the night,” she said as she set the small table in the alcove for their dinner.

“Can I take my cars?”

“Of course. Your grandfather will want to see them race side by side.”

“Maybe we can go climbing. Do you think Matt would take me again? “

“Maybe.” She wouldn’t mind trying it herself again, as long as it was with Matt. Who would ever think she’d find anything redeeming in climbing rocks?

“Matt!” Alexandre scooped up his cars and ran to the kitchen doorway. “We builded a ramp and our cars went really fast.” He hugged the man’s leg and looked up at him, his eyes shining.

Jeanne-Marie looked as well, wondering if she had that same look of adoration her son wore.

“Fantastic, I want to hear all about it,” Matt said, stooping to be on eye level with Alexandre. “Did yours win?”

“Yes. But Mama said next time maybe Pierre’s will win. But mine’s really fast.”

“Life is not always about winning, but it’s great when we do,” Matt replied, his gaze moving to Jeanne-Marie.

“We’re having soup and bread for dinner,” she said. “There’s plenty if you want to eat with us.” She held her breath, hoping he’d say yes.

The faint flush of color on her cheeks could have been from the stove’s heat, or it could mean something else. Matt nodded and rose, walking with Alexandre to the small square table, three chairs on three sides and the fourth side pressed to the wall beneath the window that overlooked the garden.

In only moments, Jeanne-Marie had served them all and sat down opposite Matt, Alexandre in the center.

The boy talked as fast as he could until his mother said, “Enough. Eat before the soup gets cold. Then you can finish telling Matt about your racing adventures.”

Alexandre scowled but picked up his spoon. “But Matt needs to hear.”

“When you’re done eating,” Matt said. He looked at Jeanne-Marie. “Are you full again? I heard people climbing up and down the stairs.”

“More than full. One couple has a baby they didn’t tell me about. I hope it doesn’t cry in the night.”

“Do you not let rooms to babies?” Matt asked.

Jeanne-Marie nodded, watching to see if he liked the meal. The soup had been simmering all afternoon, so thick with vegetables and beef it was almost a stew. The fresh, crusty bread had been made that morning. It was a simple meal, but one she took pride in. He seemed to like it.

“If I know in advance, I usually give families with small children the end room above the kitchen. There’s a small storage room separating it from other rooms in the back, so crying babies aren’t so noticeable. But they have the room smack in the center of the front, flanked by two other rooms.” She shrugged. “I’ll have a better idea if it’s going to work by tomorrow. Here’s hoping the baby sleeps through the night.”

“I’m all done,” Alexandre said, tipping his bowl slightly so his mother could see it was empty. “Now can I talk?”

Matt smiled at his impatience. Just like Etienne had been. He flicked a glance at Jeanne-Marie, raising an eyebrow in silent question.

She nodded solemnly. “Now you may talk.”

“I have to go to my grandparents’ tomorrow,” he said, almost bouncing in his chair. “Will you still be here when I get back? We could walk along the beach again. Or I could go climbing with you,” he ended hopefully.

“Yes, Matt will be here when you get back,” Jeanne-Marie said.

“You’ll have fun at your grandparents’, right?” Matt asked.

“Sure, we’ll go have ice cream and play in the park and watch movies on television. They have a television. We don’t. Do you have a television?”

“I do.”

Alexandre’s eyes widened. “That’s cool. I wish we had a television.”

“Think what a treat it is when you go to your grandparents’,” his mother said.

“She says I look like my dad,” he told Matt.

He looked up at Jeanne-Marie, a question in his eyes.

“He looks a lot like Phillipe did at that age from the pictures I’ve seen. I’m sure Adrienne is constantly reminded.” She looked at her son and Matt knew she was constantly reminded of her husband as well when she looked at him.

Which was worse, to have purged his house of reminders or to be constantly reminded by just looking at her son?

“Maybe they can take me to ride horses so I can learn. Then I can come visit you, Matt, and ride your horses.”

“Maybe.”

Jeanne-Marie threw him a look that was difficult to interpret.

“What?”

“We’re not coming to visit, so don’t raise his hopes.”

“You’d be welcome,” he said. Thinking about it for a moment, he realized he’d like to have her and her son come to see where he lived, where he worked. What would they think of his family’s enterprise?

“Do you want some more soup?” she asked, clearly changing the subject.

“Yes. And more of that delicious bread.”

After dinner Matt suggested a walk along the beach. While he saw no benefit from lying in the broiling sun all day, he did like being by the sea. The air was fresh and invigorating. She wouldn’t go without her son, which suited him. Matt was surprised to realize he enjoyed Alexandre’s company.

“A short walk, perhaps. We have to get ready for Alexandre’s trip,” she said, hesitating.

“Instead of going later, shall we leave in the morning and have lunch together in Marseilles before dropping Alexandre off at his grandparents’?” Matt asked.

Alexandre looked at him. “Are you going to Marseilles, too?”

“I’m driving you to your grandparents’ place,” Matt said.

“Yea!” Alexandre danced around. “And will you pick me up, too? “

“If it’s okay with your mother.” And with that, Jeanne-Marie knew nothing could be better.

“We need to return soon so Alexandre can take a bath before bed,” she said an hour later when they reached the marina. Twilight was near. It would take a while to walk back along the curving beach to get to the inn.

“If I swim in the sea I wouldn’t need to take a bath,” the little boy said, running ahead, then running back to be with them.

“Would you read me a story tonight?” he asked Matt, slipping his hand into the man’s larger one.

It was startling. The child was without pretension. He said whatever came into his mind. Holding his hand, Matt was swept away with a feeling of protectiveness toward the little boy. How unfair life had been, losing his father when so young. Who would teach him how to be a man?

The sun had set only moments before. Twilight afforded plenty of light to see. The soft murmur of wavelets against the sand was soothing. Stars had not yet appeared but undoubtedly would before they reached the inn.

With Alexandre between them, each holding one of his hands, Matt thought how like a family they must appear. The thought came more and more frequently. He railed against it. He was on holiday. That was all.

Looking over at Jeanne-Marie, he was struck by her air of serenity. Content with her life, happy with her child, she cast a spell over him. He wanted that serenity, that contentment.

“Can we go swimming after dark?” Alexandre asked as they approached the inn.

“Not safe,” his mother replied.

“Not dangerous, either. It could be fun,” Matt said. He’d love to go swimming with Jeanne-Marie, to see her sleek body in a swimsuit, to touch her, to kiss her again. To feel her body against his, skin to skin.

He took a breath and shook his head trying to dislodge the images.

She looked dubious. “Maybe.”

“Can we?” Alexandre was thrilled at the thought.

Matt looked at Jeanne-Marie. “Why not?” He could think of a dozen reasons to go, all starting with his motivation for the swim.

“Okay, let’s do it.”

“Yippee!” Alexandre yelled and took off running for the inn.

In less than ten minutes they had changed and were at the water’s edge. Suddenly shy, Jeanne-Marie hesitated to take off her cover-up. The swimsuit she wore was the one she wore all the time. It maintained her modesty, but she felt exposed wearing it in front of him. She knew she was self-conscious because of Matt. Good heavens, it was almost pitch-dark out.

“Hurry, Mama,” Alexandre called, already up to his knees in the water.

“Last one in’s a rotten egg,” Matt murmured, dropping his towel and walking toward Alexandre.

In one movement, she drew off her top, dropped it and ran by Matt, splashing into the water seconds before he did.

She kept going until the water was up to her waist.

“Wait for me, Mama.”

Alexandre swam out to her and grabbed hold of her shoulders. “This is fun.”

There was enough light now from the stars and the establishments along the shore to give some visibility. It was an adventure, however, to find the water so dark. Normally it was as clear as crystal with the bottom clearly visible.

Matt walked over. “Refreshing.”

“Cold, you mean,” she said. It was cool, but pleasant. And the delight of her son made it well worth it.

“Since he can swim, why don’t we paddle a little out and then back?”

“Okay.”

“I want to swim next to Matt,” Alexandre said.

Me, too, was Jeanne-Marie’s immediate thought.

They swam a short way, and because of the gentle slope Matt could stand when they stopped. Alexandre clung to him while Jeanne-Marie trod water beside him.

“If you get tired, you can grab hold of me,” he offered.

She was tempted.

“It’s scary out here,” Alexandre said, looking around.

“No different from being here in the daytime except we can’t see,” Matt said.

Jeanne-Marie brushed against Matt’s arm as she was moving around. He caught her and pulled her close. Resting her hand on his shoulder, she felt the warmth of his skin even though the water had cooled the surface.

Clinging, she smiled at her son.

“We’ve never done this before, have we?” She dared not look at Matt for fear she’d forget Alexandre was here and be caught up in Matt’s spell. Would he kiss her again?

“I want to go back,” Alexandre said.

When Matt put his arm around Jeanne-Marie’s waist, she gasped. He drew her against his sleek body, the cooling effect of the water evaporating. She stared at him, wishing she could see him better. Her heart pounded as every inch of her became attuned to him. Heat matched heat and had her aware of him like never before. Her hands skimmed against his bare chest, feeling the muscles, his skin heating when she rested her palm against him.

For a moment she wished Alexandre was home in bed and just she and Matt were swimming in the darkened sea. Touching, kissing.

“We should go back,” she said in a low voice. If it had been the two of them, she knew nothing would have stopped kisses and caresses.

So slowly she knew it was an effort, he released her, trailing his fingertips across her bare back, sending shivers up her spine.

“Race you, Alexandre,” she said to cover her confusion. In a moment she was splashed by the little boy’s wild swimming technique. This was her reality.

When they reached the shore, Matt right beside them, Alexandre ran onto the sand. “I beat!” He danced around and laughed. “That was fun!”

As Jeanne-Marie slowly climbed out of the water, heading for her towel, she could feel Matt’s gaze on her and wished she dared turn around to feast her eyes on him. A spotlight on the beach would have been perfect. But first things first. She had her son to think about.

“No warm sun to dry us off,” Matt commented, standing near her, watching her as she toweled off her body. She glanced his way, captivated by what she could see of his broad chest and muscular arms. He needed a lot of upper body strength to lift his body by his hands on climbs. She wished she had the courage to reach out and feel that strength. She looked away, yearnings firmly squashed.

“Can we do that again?” Alexandre asked.

“Not tonight. Time you got to bed. Tomorrow will be a big day,” she said, pulling on the short cover-up. She wrung water from her hair and then looked at Matt again, vaguely disappointed he’d pulled on a T-shirt. So much for fantasies in the moonlight.

The next morning Alexandre bounced on the backseat of Matt’s car. He seemed almost more excited to be in Matt’s car than about his visit. Going to Marseilles with Matt felt like a big adventure to her, so she could empathize with her son’s excitement. They’d deliver Alexandre to his grandparents after lunch and then she’d spend the rest of the afternoon and evening with Matt. Anticipation built. She wanted to rein it in, but no matter how much she tried, she couldn’t squelch her excitement.

It was not a date. Not precisely. They’d have Alexandre with them for part of the day. It was the kindness of a guest to his hostess.

She didn’t believe that for one second.

After lunch at a family-style restaurant, they arrived at the small home on the outskirts of town where the senior Rousseaus lived. Matt parked in front.

“Shall I carry his bag in?” he asked, turning slightly in the seat to look at the house.

“No. I’ll just be a minute,” Jeanne-Marie said. She could just imagine what spin Adrienne would put on seeing her with Matt. She didn’t want to force her into acting like a gracious hostess. She’d deliver Alexandre and let his grandparents spoil him. While she went on her own adventure. “Tell Matt goodbye.”

In seconds she took her son’s hand and headed up the short walkway to the front door. She rang the bell. When she and Phillipe came to visit, he’d always walked right in, but she didn’t feel comfortable doing that, though the Rousseaus had told her time and again she didn’t need to stand on ceremony.

“Ah, Alexandre, you’re here!” Adrienne threw open the door and greeted her grandson with a bright smile and big hug. “I thought you might be here earlier. I called the inn to get an exact time and your clerk said you’d already left.”

“We ate lunch with Matt,” Alexandre said, turning to wave at the car.

Adrienne looked beyond them to the car, her smile fading. “I see. I thought he was a guest at the inn.” She looked at Jeanne-Marie with worry in her eyes.

“He is. He offered to drive us here today. He has a friend in Marseilles also vacationing,” Jeanne-Marie said, feeling guilty.

“So you don’t wish to come in,” Adrienne said.

“I don’t think I should keep him waiting,” Jeanne-Marie said. This was more awkward than she’d anticipated. What if Adrienne thought she was dating again?

In a way she was.

Her mother-in-law looked at the car again and then shook her head. “Well, we’ve planned such fun things to do, Alexandre. If your mother’s made other plans, we need to tell her goodbye.”

Jeanne-Marie looked at her closely. “It’s not a date,” she said, not wanting to hurt her mother-in-law. She did, however, have the right to see anyone she wished. And if she did start dating again, it didn’t mean she’d ever forget Phillipe.

Конец ознакомительного фрагмента.

Текст предоставлен ООО «ЛитРес».

Прочитайте эту книгу целиком, купив полную легальную версию на ЛитРес.

Безопасно оплатить книгу можно банковской картой Visa, MasterCard, Maestro, со счета мобильного телефона, с платежного терминала, в салоне МТС или Связной, через PayPal, WebMoney, Яндекс.Деньги, QIWI Кошелек, бонусными картами или другим удобным Вам способом.